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Infrastruktura vsevprek 
Na različnih koncih Logatca se te 

dni končujejo, ponekod pa začenjajo 
komunalna ureditvena dela. Tako je 

Strmici, 400-metrsko na Režiški, kjer 
bo posvetila tudi javna razsvetljava, 
in še nekaj poti na Kalcah. 

Gradbeni stroji na Režiški cesti. (Fotp: F.B.) 

zgrajen kanalizacijski vod na Stranski 
poti, kjer se obenem obnavlja vodo
vodna napeljava. Zgrajen je kanali
zac i jsk i vod v Gor . Logatcu od 
Pokopališke do Gorenjske ceste, 
začenjajo se dela, ki bodo odplake 
speljala prek potoka do črpališča z 
razbremeniInikom. Ta dela so še kako 
pomembna za očiščevanje potoka, 
saj se je doslej kanalizacija nepos
redno stekala vanj. 

Dela so stekla tudi na Vrtnarski, 
kjer se polaga osrednji kanalizacijski 
vod . Obnov l j ena bo vodovodna 
napeljava, ulica bo dobila asfaltno 
prevleko in javno razsvetljavo. 

Zaključena je prenova šolskega 
dvorišča pred dolnjelogaško osem
letko: razširjeno je dovozno cestišče, 
urejen pločnik ob njem, na novo je 
urejena klančina za dostop do šole z 
invalidskim vozičkom. Razširjeno 
cestišče bo šolarjem tudi omogočalo 
varno vstopanje v avtobus in 
izstopanje na šolskem dvorišču. 

Asfaltne prevleke prekrivajo že 
utrjeni 1,9 kilometra dolgo vozišče v 
Reški d o l i n i , pa 900-metrsko v 

Nadaljujejo se dela v športnem 
središču na Sekirici. Po kar zajetnem 
posegu bo zatravljena površina, kibo 
lahko služila kot nogometno igrišče, 
zatravl jena pa bo tudi brežina 
bodočega stadiona. 

Te dni bo opravljen tehnični 
prevzem zgradbe na Tržaški 105 -
stari sodniji: stanovanjski del, pošta in 
celotna stavbna infrastruktura bodo 
lahko začeli služiti svojemu namenu. 
S tem bo letošnja investicija v ta ob
jekt zaključena. 

Z namenskimi republiškimi sred
stvi se financirajo ureditvena dela 
spodnjega toka Hotenjke in 
Ložanščice. Temu bo sledi la še 
sanacija suhe pregrade v Reški dolini. 

Pripravlja se prenova mrliške 
vežice v Logatcu: sanirati je treba 
streho, vežica pa bo dobila tudi novo 
zunanjo in notranjo podobo. 

Na vrsto pa prihaja tudi kanali
zacija na Zeleni poti. 

Kaj več bo o končanih delih moč 
prebrati v naslednjih Novicah. 

J.G. 

Gasilske 
slovesnosti 

Gasilska društva pa ne skrbijo 
zgolj za obeleževanje svojih oblet
nic. Nenehno skrbe za izurjenost svo
jih članov, njihovo izobraževanje in 
tekmovalno preskušanje. 

Nekaj utrinkov s poletnih sloves
nosti smo zajeli tudi na 3. strani 
našega časopisa. 

Uredništvo 

Letošnje poletje je bilo zares 
svečano. Gornjelogaški gasilci so 
zaokrožili svojo stoletnico, medve-
jski pa so počastili svojo devetde
setletnico. Dolnjelogaški so prevzeli 
novo vozilo, primerno za posebno 
zahtevna reševanja ob nesrečah. O b 
vsem tem so bila podeljena visoka, 
tudi najvišja priznanja posamez
nikom, pa tudi društvom. 

Gasilska društva pa ne skrbijo 
zgolj za obeleževanje svojih oblet
nic. Nenehno skrbe za izurjenost svo
jih članov, njihovo izobraževanje in 
tekmovalno preskušanje. 

Nekaj utrinkov s poletnih sloves
nosti smo zajeli tudi na 3. strani 
našega časopisa. 

Uredništvo 

Letošnje poletje je bilo zares 
svečano. Gornjelogaški gasilci so 
zaokrožili svojo stoletnico, medve-
jski pa so počastili svojo devetde
setletnico. Dolnjelogaški so prevzeli 
novo vozilo, primerno za posebno 
zahtevna reševanja ob nesrečah. O b 
vsem tem so bila podeljena visoka, 
tudi najvišja priznanja posamez
nikom, pa tudi društvom. 

Spoštovani starši! 

Zavedajmo se, da nas naši otroci 
nenehno opazujejo in smo jim vzor. 

Ob tej priložnosti bi vas, starše, 
opozorila, da upoštevate prometne 
predpise in prometno signalizacijo 
vedno in ne samo na poti v šolo. 
Zavedajmo se opazovanja otrok tudi 
v avtomobilu in na kolesu ali motorju 
ter upoštevajmo prehode za pešce ter 
omejitve hitrosti povsod, še posebno 
pa mimo šol, vrtcev, igrišč, stanovan
jskih naselij... 

V Logatcu je veliko varnih poti, če 
vozniki, kolesarji in pešci upoštevajo 
prometne predpise. 

Med posebej nevarna prometna 
mesta pa sodi pot z Martinj hriba. 
Starši, opozorite otroke na pravilni 
prehod čez priključek avtoceste, 
seveda, jim to tudi pravilno pokažite. 

Rovtarska cesta in še nekatere 
ulice so brez pločnika; zato je na teh 
cestah potrebna še posebna previd
nost. 

Varnost na cesti lahko povečamo 

z boljšo vidljivostjo nas in naših 
otrok. Pomagamo si lahko s 
kresničkami, svetlimi oblačili, od-
sevniki na oblačilih, obutvi, torbah. 

Prenekateri otrok je z vami na 
cesti s kolesom. Poskrbite za večjo 
varnost: otrok in vi nosita čelado na 
glavi. 

Morda imate doma že mladost
nika, ki se lahko vozi s kolesom z 
motorjem ali motorjem. Zanj je 
čelada na glavi obvezna. Vendar vse 
prevečkrat opažam, da imajo ti mla
dostniki čelado na roki namesto na 
glavi. Čelade ne stavljamo na glavo 
zaradi policistov in kazni, ampak za
radi svoje varnosti. 

"Bistro glavo varuje čelada". 

Želim vam vedno varno pot. 

Mojca Albreht 
mentorica prometnega 

krožka na OŠ "8 talcev" 

Kmečke igre na Ravniku 
V sodelovanju s Kmetijsko sve

tovalno službo so Nagodetovi z 
Ravnika na svoji kmetiji pripravili tek
movanje v kmečkih opravilih in nekaj 
zabavnih iger. Povabilu se je odzvalo 
šest ekip iz okoliških krajev: iz Rovt, 
Novega sveta, Hotedršice in kar tri 
ekipe iz Zibrš (saj veste: Žibrše so 
velike kot Dunaj!). 

Tekmova lc i so se pomeri l i v 
košnji, grabljenju, "pajsanju hloda", 
žaganju hloda, vleki vrvi, prenašanju 
vode in sestavljanju napisa. Številni 
gledalci so lahko ocenjevali znanje in 
spretnost tekmovalcev in jih bodrili v 
tekmi za čimboljšimi rezul tat i . 
Sodniško ekipo smo izbrali kar med 
občinstvom. 

Tekmovanje je bilo zelo napeto. 
Najboljše ekipe so se morale večkrat 
pomeriti med seboj v vlečenju vrvi, 
da smo dobili končni vrstni red. Prvo 
mesto je zasedla ekipa Žibrše - Kozji 
vrh, ki sojo sestavljali Brigita in Drago 
Kune, Andrej Dolenc in Milan Slabe, 

drugo mesto je pripadlo ekipi Žibrše 
- Na sončni strani Alp, za katero so 
tekmova l i Ivanka Rudolf, Stane 
Demšar, Gregor Mihevc in Toni Turk. 
Tretje mesto so si priborili tekmovalci 
iz Rovt: Romana Trček, Primož )ereb, 
Janez jurca in Miha Lakner. Četrti so 
bili predstavniki Hotedršice, peti tek
movalci iz Žibrš - Vrha in šesti mladi 
tekmovalci iz Novega sveta. 

Vse ekipe so prejele priznanja in 
praktične nagrade, ki so jih prispevali 
sponzorji. Posebni priznanji pa sta 
dobila tudi najboljša grabljica Ivanka 
Rudolf in najboljši kosec Franc Do
lenc. 

Popoldne se je nadaljevalo v pri
jeten večer ob zvokih harmonike 
duhov i tega in zabavnega Lojza 
Brenčiča. Gostitelji so poskrbeli za 
dobro hrano in pijačo in da je vse 
potekalo čimbolj gladko. 

Bilo je zanimivo in prijetno. Pri
hodnje leto spet na svidenje. 

Mojca Dolenc 

Svečani postroj pred slavnostno tribuno. (Koto: J.G.) 
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Javni razpisi 

Na straneh, namenjenih 
uradnim objavam in razpisom 
logaške občine, lahko najdete tri: 
za male mel iorac i je , za 
opravljanje zimske službe in za 
kredit iranje razvoja malega 
gospodarstva. Slednji razpis je 
ponovljen, ker se je tisti, ki je bil 
objav l jen v prejšnji številki 
Nov i c i zkaza l za manj 
primernega, kot je sprva kazalo. 

Poleg tega se lahko na 4. 
strani Novic seznanite s sve
tovanjem in sofinanciranjem 
del , ki pripomorejo k učink
ovitejši oz. zmanjšani porabi 
energije. Morda pa vas bo zani
malo vabilo gornjelogaške os
novne šole za vpis učencev v 1. 
razred? 

Še kaj zanimivega, morda 
tudi koristnega, se bo našlo v 
današnjem časniku. 

Uredništvo 

DROGERIJA 

ANITA 
Cankarjeva 4, 
Logatec 
tel.: 742-604 

N O V O - N O V O - N O V O 

- velika izbira ročnih ur ter 
menjava pasov in baterij! 

- popestrena izbira ženske in 
moške kozmetike 

- za mlade: 
- laki za nohte (črni, 

modri, ...) 
- spreji za lase (modri, 

zeleni, pink, ...) 

- za najmlajše plenice pampers 
po ugodnih cenah: 

- 1.799,00 SIT enojne 
- 3.400,00 SIT dvojne 

Vabljeni: odprto NON-STOP 

Vabilo 

Prispevke za objavo v ok
tobrski številki sprejemamo do 
25. septembra. Naslov 
uredništva je Tržaška 15, 
Logatec. Vabimo, da se oglasite 
s prispevki iz svojih krajev, 
društev, svečanosti. Morda so 
dogodki iz vaše okolice zanimivi 
tudi drugim prebivalcem naše 
občine. 

Uredništvo 



Pozdrav z zamudo Moji spomini na logaško šolo 
(nadaljevanje iz LN3/96) 

Če rečem, da čas neusmiljeno 
hiti, ne povem prav nič novega. Se 
zavedam. Na to sem se spomnil ob 
dejstvu, da teče že deveti mesec od 
mojega odhoda iz Logatca, kjer sem 
dotlej več kot tri leta ravnateljeval na 
Osnovni šoli "8 talcev". 

Ves čas po odhodu me spremlja 
misel, da sem se prijaznim ljudem, s 
katerimi sem delal, sodeloval ali jih le 
srečeval, nekako premalo pozorno 
zahva l i l za korekten odnos in 
občutek sprejetosti. K temu me sili 
predvsem dobro mnenje o domačinih 
in okoličanih, ki sem si ga po drobcih 
oblikoval in izoblikoval že pred pri
hodom v Logatec. Takšnega mnenja 
o ljudeh ni omajalo niti njihovo, po
gosto povsem drugačno mnenje o 
njih samih. Ni dobro, da ljudje o sebi 
slabše mislimo, kot si zaslužimo! 

O b tem želim izreči zadovoljstvo, 
da sem imel privilegij (da, privilegij!) 
voditi resnično kvaliteten učiteljski 
zbor, ki ga je dopolnjevala prav 
takšna ekipa tehničnega in adminis
trativnega osebja, privilegij delati z 
dobrimi učenci in skrbnimi ter za 
htevnimi starši. 

Izražam pa tudi veselje, da nam je 
med drugim uspelo spraviti pod 
streho dva velika projekta: samosto
jno šolo v Rovtah in prenovo starega 
dela logaške šole. Zahvala za to gre, 
seveda, tudi ustanovitelju, Občini 
Logatec. V prvi fazi je z občinske 
strani voz s sebi lastno vnemo trmasto 
in podjetno vlekel gospod Vladislav 
Puc. Z delom je nato nadaljeval in ga 

Energetsko svetovanje občanom 
ENSVET se s svojo mrežo Energetskih 
svetova ln ih pisarn vključuje v 
letošnje subvencije. Znano je, da se 
lahko z enostavnimi posegi zmanjša 
poraba energije, kar pomeni manjše 
stroške, manj onesnaževanja okolja 
in manjšo odvisnost od dobavitelja 
energije. Zato je letos Ministrstvo za 
gospodarske dejavnosti - prek Agen
cije za učinkovito rabo energije 
razpisalo subvencije, s katerimi želi 
aktivno prispevati k učinkoviti rabi 
energije v naseljenih individualnih 
hišah in stanovanjih. 

Letos podpirajo: 
- tesnjenje oken s subvencijo 

do 400 SIT/m tesnila oz. 
največ 10.000 SIT na 
gospodinjstvo, 

- izvedbo toplotne izolacije 
podstrešij s subvencijo do 
350 SIT/m2 oz. največ 28.000 
SIT na gospodinjstvo 

- nastavitev in kontrola oljnih 
gorilnikov s subvencijo pri 
kotlih za centralno ogrevanje 
do 5.500 SIT na 
gospodinjstvo. 

Ministrstvo za gospodarske de
javnosti je skupaj s programom 
PHARE za izkoriščanje obnovljivih 
virov energije pripravilo razpis za 

subvencioniranje individualnih 
solarnih sistemov za pripravo tople 
vode. Tistim, ki so ali bodo v letu 
1996 zgradili solarni sistem in bodo 
ustrezali pogojem razpisa, bo po 
dograditvi kompletnega solarnega 
sistema izplačana subvencija v višini 
do 18.000 SIT/m 2 spre jemnika 
sončne energije. 

Na razpisu lahko sodelujejo vsi, 
ki bodo izpolnili naslednje pogoje: 

so lastniki oz . upravnik i ob-

uspešno dokončal sedanji župan, 
gospod Stanislav Brenčič, ki je name 
naredil močan vtis s svojo delav
nostjo, doslednostjo in poštenostjo. 
Obema se ob tej priložnosti še enkrat 
posebej iskreno zahvaljujem. 

Ob navedenih uspehih bi se mor
ali znati vsi skupaj veseliti. Žal pa 
slišim, in ne morem verjeti, da sta 
prav omenjeni investici j i pogost 
kamen spotike in poligon za merjenje 
politične moči v občini. Naj mi bo 
dovoljeno reči, če je v tem le kanček 
resnice, da se mi zdi to skrajno 
neprimerno. Izhajam namreč iz glo
bokega prepričanja, da je za Logatec 
vlaganje v šolstvo ključnega in pred
nostnega pomena. Omenjeni naložbi 
se bosta gotovo kmalu obrestovali in 
lahko pomenita samo dodaten razlog 
za spoštovanje tistih, ki so ju izpeljali. 

Učencem, učiteljem in staršem 
želim veliko uspehov in zadovoljstva 
v šolskem letu, ki se pravkar začenja. 
Lanskim osmošolcem pa vel ja 
naslednje sporočilo: Vesel sem bil 
povabila na valeto, a sem ga zaradi 
službene odsotnosti prejel, ko je bila 
valeta že za vami. Se vidimo pa kdaj 
drugič, ko mi boste že lahko kaj pove
dali o šolah, za katere ste se odločili. 
V upanju, da ste se odločili prav, vam 
resnično privoščim dober začetek, 
prijetno počutje in uspešen zaključek 
šolanja. Prehitevam z zaključkom? 
Povprašajte svoje starše! 

Srečno vsem! 
Silvo Marinšek 

stoječega stanovanjskega objekta v 
Republiki Sloveniji, si na podlagi 
razpisnega gradiva pr idobi jo za 
poseg soglasje energetskega sve
tovalca, po opravl jenem posegu 
morajo izvajalcu posameznega pro
jekta dostaviti predpisano vlogo za 
subvenci jo z vsemi zahtevanimi 
prilogami. 

Razpis za letošnje leto se bo pričel 
v septembru. Občani bodo o začetku 
akcije seznanjeni prek javnih občil, 
kjer bo tudi natančno opisan pos
topek prijave, izvedbe in izplačila 
subvencije. Vse informacije, razpisni 
obrazci, praktični nasveti, svetovanje 
in strokovna pomoč bodo občanom 
na voljo v njijovi Energetsko sve
tovalni pisarni. 

Energetski svetovalec: 
Bojan Znidaršič d.i.k.a. 

Kdor daruje kri, daruje človeku, ki 
mu je življenje manj naklonjeno, del 
samega sebe. julijske krvodajalske 
akcije, ki jo je organizirala osnovna 
organizacija Rdečega križa, se je 
udeležilo 306 krvodajalcev, kar je 
172 več kot lani v tem času. 

Zavod za transfuzi jo krvi v 
Ljubljani potrebuje vsak dan vsaj 200 
krvodajalcev, da pokrije potrebe po 
krvi, ki je potrebna ob prometnih in 
drugih nesrečah, srčnih in drugih op
eracijah. Kljub dopustom in ukinitvi 
prostih dni, ki so jih bili krvodajalci 
nekoč deležni, je akcija zelo dobro 
uspela in je presegla pričakovano 

Šola je bila v času italijanske oku
pacije v Dolšajnovi hiši. Po italijanski 
kaptulaciji leta 1943 in po umiku 
bolnišnice - večina zdravnikov in 
bolničarjev je morala v nemško inter
nacijo - so prav za kratek čas, morda 
za kakšen teden prišli v šolo Nemci, 
tako da se je verjetno šolsko leto 
1943/44 pričelo spet v šoli. 

Po italijanski kapitulacij i leta 
1943 so prihajali skozi Logatec in
ternirana iz italijanskih taborišč. Zato 
so v Dolšajnovi hiši ob pomoči takrat
nega logaškega župana Gabrijela 
Oblaka organizirali nekakšen center 
za pomoč tem ljudem. Večina ni 
imela denarja in je pešačila domov. 
Zato so v tem centru organizirali 
nekakšen prehodni dom - mislim, da 
so ležišča in sanitetni material 
pripeljali iz italijanske bolnišnice. Pri 
tem sta dosti pamagala moj oče in 
starejši brat. Po hišah so naprosili 
hrano, po potrebi tudi obleko, in tako 
pomagali internirancem. Če pomis
limo, da so takrat živila in tekstil pro
dajali le na živilske izkaznice, potem 
si lahko predstavljamo, kako so bili 
ljudje pripravljeni pomagati. Seveda, 
so največ pomagali tisti, ki so doma 
pridelovali hrano. Logaška občina 
oz i roma župan Oblak pa je dal 
vsakemu internirancu nekakšno 
potrdilo, da se vrača z internacije in 
da prosi oblast in vse tiste, ki lahko 

Letos se je zvrstilo kar nekaj 
pomembnih dogodkov in prazno
vanj, ki kažejo bogato dejavnost 
gasi lsk ih društev, izhajajočo iz 
tradicije in s svojim podmladkom us
merjeno v prihodnost. V svoji zasnovi 
je gasilska organizacija globoko hu
mana. V dolgih desetletjih svojega 
obstoja se je izobl ikova la v ne
pogrešljiv del javnega življenja. 
Tovarištvo in pomoč sta odliki gasil
ske organizacije, ki je ne more povoz
iti kolesje zgodovine in ne različnost 
političnega prepričanja. 

Med najpomembnejše letošnje 
dogodke prav gotovo lahko štejemo 
praznovanje 100-letnice PGD Gornji 
Logatec. Nj ihovi gasilci so si na 
stotem občnem zboru poleg svečane 
akademije in parade ter drugih akcij 
zastavili najpomembnejšo nalogo: 
prenovitev gasilskega doma. Konec 
junija so se pričela obnovitvena dela 
po idejni zasnovi arh. Franceta 
Kvaternika. Gas i l c i so pri ob
novitvenih delih imeli poglavitni 
delež, medtem ko so bila zidarska 
dela izvedena pod vodstvom Petra 

število krvodajalcev. 
Tudi za prihodnjo krvodajalsko 

akcijo, ki bo decembra, vabimo vse, 
ki se julijske niso mogli udeležiti, da 
se takrat vabilu odzovejo. Potrudimo 
se pridobiti še več krvodajalcev in 
darujmo kri za tiste, ki jo danes potre
bujejo, da jo bomo takrat, kadar jo 
bomo potrebovali, prejeli tudi mi. 

Prav bi pa bilo, da bi se osnovna 
organizaicja Rdečega križa po več 
kot 10 letih spomnila krvodajalcev, ki 
so že večkrat, nekateri tudi več kot 
50-krat, darovali kri, s spominskimi 
priznanji. 

Franc Bogataj 

kakorkoli pomagajo, da naredijo vse, 
da bi se ti ljudje lahko čimprej vrnili 
na svoje domove. 

Oba brata sta se potem zaposlila 
pri avtomehaniku: starejši je mel tak
rat za seboj že dve leti študija na 
strojni fakulteti, mlajši pa je maturiral 
leta 1942 na gimnazji in se vpisal na 
kemijo, pa ni mogel študirati, ker so 
prav konec leta 1942, kolikor se 
spominjam, zaprli univerzo. Jaz sem 
med tem leta 1942 maturirala na 
učiteljišču, po operaciji sem leta 
1943 opravila razredne izpite in se 
leta 1943/44 redno vpisala v gimnaz
ijo na Poljanah. Maturo sem opravila 
leta 1944. Ko pa sem se vrnila domov, 
sem na logaškem kolodvoru srečala 
očeta, ki so ga prav tisti dan zaprli in 
kasneje odpeljali v nemško inter- . 
nacijo. Sočasno so vzeli tudi očetovo 
plačo. Ker smo tako ostali v glavnem 
brez dohodkov - starejši brat je že 
spomladi leta 1944 odšel v tujino, 
mlajši pa je premalo zaslužil - sem se 
že naslednji dan zaposlila v Brusovi 
trgovini. Delala sem vse, kar je bilo 
treba, malo pri blagajni, malo sem 
pomagala za pultom, malo v knjigo
vodstvu. Oče je medtem v nemški 
internaciji srečal sterejšega avstri
jskega zdravnika; ki muje zaradi in
validnosti oskrbel odpustnico, in tako 
se je oče še pred koncem vojne vrnil 
najprej na Gorenjsko k bratu, tik pred 

Turka, ki ga pri delu ni zadrževalo niti 
slabo vreme. Celotna obnova je bila 
ocenjena na 4 milijone tolarjev. 

Prenovo so podprli tudi Petrol, 
občani ter logaški obr tn ik i . S 
pravočasno obnovitvijo so se lahko 
pričele tudi slovesnosti ob stoletnici. 
Svečane akademije so se 13. julija 
udeležili tudi vidnejši logaški politiki 
(g. Kociper, g. Štefančič...), pred
stavniki javnega življenja, gasilci in 
drugi gostje. Pozdravne besede so 
izrekli župan Občine Logatec g. 
Slavko Brenčič, podpredsednica re
publiške gasilske zveze ga. Marinka 
Cempre Turk, član predsedstva re
publiške gasilske zveze g. Lojze 
Ljubic in predstavniki občinskih zvez 
sosednjih občin. Svečano akademijo 
sta povezovala ga. Marinka Dodič in 
g. Janez Pečkaj. V kulturnem pro
gramu so sodelovali Pihalni orkester 
Logatec, oktet Raskovec in pesnik 
Tone Kuntner. 

Tudi naslednji dan je bil nadvse 
svečan. Povabl jena so bi la vsa 
društva Notranjske gasilske zveze 
(kakih 350 gasilcev s svojimi vozili). 

koncem vojne pa je prišel domov. 
Mlajšega brata so jeseni leta 1944 
mobilizirali domobranci, vendar mu 
je po vojni uspelo pabegniti z vtaka, 
ki se je vračal v državo, in si je tako 
rešil življenje. 

Kasneje je odšel v Švico, kjer je 
dokončal študij kemije, se poročil in 
se konec leta 1950 z ženo preselil v 
Avstralijo. 

Oče je ostal po vojni šolski 
upravitelj še do leta 1949, takrat smo 
še vedno živeli v šoli, potem pa je 
upraviteljsko mesto prevzel Milan 
Sartori, za njim pa Majda Osterc. 
Spominjam se, da je kmalu vojni v 
šoli delovala nižja gimnazija, namen
jena oficirjem in podoficirjem JLA, 
razen tega pa je bilo v šoli dosti 
knjigovodskih in političnih tečajev, 
tako da je bila šola ponovno v svoji 
funkciji. 

Oče je medtem z raznimi delavci 
in obrtniki, predvsem s prostovoljnim 
delom, popravil stavbo, ki je še iz 
časov vojne stala na mestu 
današnjega zdravstvenega doma. Tja 
smo se preselili poleti 1953, oče pa je 
prevzel vodstvo dijaškega internata v 
bivši Dolšanjovi hiši. 

Morda bo kdo iz moje generacije 
gledal na tiste čase drugače kot jaz. 
Vendar , če hočeš v idet i , moraš 
gledati s srcem, pravi Mali princ. In 
jaz sem prav gotovo gledala s srcem. 

Ana Jenko 
Štravsova Nuška 

Po paradi z logaškim Pihalnim orkes
trom je sledilo razvitje in blagoslov 
prapora. Prapor, na katerega sta trak
ove pr ipe la predstavnika pok
roviteljev, Valkartona in Območne 
obrtne zbornice Logatec, je blagos
lovil gornjelogaški župnik g. Jaksetič. 
Slavnostni govornik je bil član pred
sedstva g. Lojze Ljubic, ki je nato med 
ostalimi republiškimi odl ikovanj i 
gasilcem, podelil tudi društvu gasil
sko odlikovanje za posebne zasluge. 
Priložnostni govor je imel tudi župan 
Občine Logatec g. Stanislav Brenčič. 

V mesecu avgustu so nato gorn
jelogaški gasilci priredili letos že de
seto tekmovanje frajtonaric pod 
geslom "Korajža velja". Srečanje se je 
končalo z veselico, in vemo, zakaj 
gasilci prirejajo vsakoletne veselice. 

In končno lahko omenimo tudi 
izdajo publikacije "Naših 100 let", ki 
so jo namenili spominu na pretekle 
dogodke za sedanje in bodoče ro
dove. 

Albin Čuk 

Zdravstveni dom Logatec obvešča vse občane, da so zdravniki 
v stalni pripravljenosti dosegljivi prek nove številke mobitela: 

0609 633 - 310 

Med tednom traja stalna pripravljenost od 20. ure do 6.30 
zjutraj, konec tedna pa od sobote 14.30 do ponedeljka do 6.30. 

V delovnem času od 6.30 pa do 20. in v soboto do 14.30 pa za 
nujne primere še vedno uporabljajte tel. št. 
741 - 217 

Upamo, da vam navedene številke mobitela ne bo treba upo
rabiti, želimo pa, da si jo zapišete in se v nujnih primerih 
izognete izgubljanju dragocenega časa z iskanjem dežurnega 
zdravnika. 

Zdravstveni dom Logatec 

Državne subvencije za 
učinkovito rabo in izkoriščanje 

obnovljivih virov energije 

Krvodajalska akcija je uspela 

Izpolnjena pričakovanja 
S tradicijo in podmladkom - v nove gasilske perspektive 



Ne boj se za pomoč, 
mi bdimo dan in noč 
(Oton Zupančič) 

Ob 90-letnici Prostovoljnega društva Medvedje Brdo 

Prostovoljno gasilsko društvo 
Medvedje Brdo je 4. avgusta letos 
svečano proslavilo 90 let svojega ob
stoja. Visoka obletnica ne pomeni sa
mo dolgega obstoja, temveč tudi 
dolgo obdobje dela in skrbi ter ne
nehnega usposabljanja za učinkovito 
pomoč človeku, kadar ga prizadene 
nesreča. 

Že davnega leta 1906 je bil na 
pobudo Valentina Šusnika, župnika 
iz Rovt, ki je takrat upravljal podruž
nično cerkev sv. Katarine na Medved
jem Brdu, sklican usatanovni občni 
zbor. 

Dejstvo, da so ognjene ujme po
gosto upepelile marsikatero poslopje, 
ja spodbudilo g. župnika, da je okrog 
sebe zbral ljudi, v katerih je živel 
gasilski duh. Ustanovitev društva je 
podprl tudi župan takratne občine 
Rovte g. Franc Kogovšek. 

Na ustanovnem občnem zboru, ki 
je bil 25. malega travna leta 1906 se 
je v društvo včlanilo 1 7 operativnih in 
14 podpornih članov. 

Prvo brizgalno - berglovko - je že 
leta 1908 nadomestila nova brizgal-
na, za katero so vaščani zbrali 200 
kron in jo preuredili tako, da je bila 
sposobna za vsako akcijo. 

Že dobre štiri leta pa ustanovitvi, 
so zgradili gasilski dom, leta 1913 pa 
je društvo kupilo svoj prvi prapor, ki 
še danes krasi marsikatero gasilsko 
pripreditev. 

Društvo je uspešno delovalo do 
prve svetovne vojne, ki je prekinila 
delo gasilcev. Društvo je trpelo vel iko 
materialno škodo in izgubilo večino 
svojih članov. 

Tudi med obema vojnoma, za ita
lijanske okupacije, ko je oblast zati
rala slovenski jezik, društvo ni moglo 
neovirano delovati. Leta 1940 pa so 
dom zasedli italijanski vojaki in ga 
spremenili v bunker. Po prihodu 
Nemcev 23. septembra 1943, pa je 
bil z ostalimi poslopji požgan tudi 
gasilski dom. Revolucija je razredčila 
vrste gasilcev, mnogi se niso več 
vrnili na svoje domove, padli so na 

raznih bojiščih ali bili pokončani v 
povojnih pobojih. 

Po koncu druge svetovne vojne je 
društvo ponovno oživelo. V letih 
1948/49 je bila zgrajena gasilska 
shramba. Zaradi neprimerne lokacije 
je leta 1954 občni zbor sklenil, da se 
zgradi gasilski dom na sedanjem 
mestu. Zemljišče pa je daroval kmet 
Jože Cigale. To leto 1957 je bil dom 
že toliko zgrajen, da je v njem društvo 
lahko shranilo svoje orodje in opre
mo, leto za tem pa je dom že povsem 
služil svojemu namenu. Svoje prvo 
motorno vozilo je društvo kupilo leta 
1960, potrebno opremo za gašenje in 
reševanje pa je stalno dopolnjevalo. 
Stalna skrb društva je veljala uspos
abljanju članstva za intervencije. 

Slavnostni del častitljive oblet
nice se je pričel z mimohodom gasil
cev in gasilske tehnike, v katerem so 
sodelovali številni gasilci Gasilske 
zveze Logatec, sosednjih gasilskih 
društev, gasi lski podmladek in 
narodne noše. 

Slavnostni govornik je bil posla
nec Državnega zbora RS g. Izidor 
Rejc, ki je v svojem govoru poudaril 
pomen gasilske organizacije - ene na
jvztrajnejših in najbolj množičnih or
ganizacij na Slovenskem, katerih 
korenine segajo v drugo polovico 19. 
stoletja. Devetdeset let obstoja 
društva pa pomeni, da stoji na trdnih 
temeljih. Navzoče je nagovorila tudi 

ga. Marinka Cempre - Turk, podpred
sednica Gasilske zveze Slovenije in 
predsednica Gasilske zveze Logatec. 

V spremljajočem kulturnem pro
gramu so sodelova l i še P ihalni 
orkester Logatec, D M G Logatec, 
Moški pevski zbor iz Hotedršice in 

mladi recitatorji. Po podelitvi odlik
ovanj in priznanj zaslužnim članom 
je sledil zabavni program s šaljivo -
športnimi igrami, s humoristom Mar
janom Roblekom - Matevžem, sreče-

lovom in plesom. 
Za medvejske gasilce nedvomno 

velja, kar je zapisal Oton Župančič: 
Ne boj se za pomoč - mi bdimo dan 
in noč. 

Prehojena pot Prostovoljnega 
gasilskega društva Medvedje Brdo do 

letošnje častitljive obletnice je lahko 
članom v ponos in vzpodbudo za 
nadaljnje delo. 

Franc Bogataj 

Nagovor podpredsednici; GZS in predsednice OGZ Logatec Marinke Cempre Turk zbranim na 
Medvedjem brdu. (Foto: F.B.) 

Za pomoč v nesreči 
V svojem bistvu je gasilska or

ganizacija globoko humana. Vdolgih 
desetletjih svojega obstoja se je 
i zob l i kova l a v nepogrešljiv del 
javnega življenja. Tovarištvo in 
pomoč sta odliki gasilske organi
zacije, ki ju ne morejo povoziti ne 
kolesje zgodovine in ne politična pre
pričanja. Ljudem daje občutek soli
darnosti za nesebično pomoč v 
stiskah in nesrečah. V to solidarnost 
spada tudi zbiranje denarja za nakup 
opreme za gašenje in reševanje. 

Tej solidarnosti je veljal poseben 
poudarek v nedeljo, 21. julija 1996, 
ko je Prostovoljno gasilsko društvo 
Dolenji Logatec prevzelo v uporabo 
novo, moderno intervencijsko vozilo 
Mercedes - Sprinter, s katerim je 
zamenjalo Kombi IMV 2200, ki ga je 
uporabljalo več kot 15 let. Novo na
jmodernejše vozilo premore 145 KM 
in ABS zavorni sistem. Opremljeno je 
z vso potrebno opremo, vključno z 
visokotlačno črpalko za hitre inter
vencije, predvsem ob prometnih 
nesrečah na cestah. Z vso opremo je 
stalo 7.350.000 tolarjev. Sklad za 
požarno varnost in zaščito je pris
peval 3.250.000 tolarjev, 100.000 to
larjev tovarna VALKARTON Logatec, 
preostale štiri milijone pa je zbralo 
društvo z organizac i jo zabavnih 
prireditev, srečelovov in še z drugimi 
dejavnostmi. Pri zbiranju teh sredstev 
je šlo za večletno načrtno akcijo v 
širokem krogu občanov, zasebnih 

podjetnikov in delovnih organizacij, 
ki so denarno ali z dobitki za srečelov 
ali kako drugače podpirali to akcijo. 

Odziv vseh, ki so s svojimi pris
pevki omogočili nakup tega vozila je 
hvale vredno dejanje, ki dokazuje, da 
je v slogi moč, v sožitju pa obetavna 
in ustvarjalna prihodnost. Naj bi to 
vozilo bilo čimmanj krat uporabljeno 
ob intervencijah, kadar pa bodo te 
potrebne, naj bodo hitre in učink
ovite. 

Na slovesnosti ob prevzemu voz
ila je sodelovalo 110 gasilcev iz 
raznih krajev. Navzočih je bilo tudi 
večje število uglednih gostov, med 
nj imi g. S lavko Brenčič, župan 
logaške občine, in g. Karel Novak, 
direktor podjetja AS iz Domžal, ki je 
vozilo dobavilo in tudi opremilo. 

Po predaji vozila ga je g. župnik 
Tone Kompare še blagoslovil. Po 
končani slovesnosti je društvo na vaji 
p r i kaza lo praktično reševanje 
ponesrečenca iz razbitin osebnega 
avtomobila in gašenja gorečega avto
mobila. Na tej vaji sta sodelovali tudi 
Policijska postaja Logatec in osebje 
Zdravstvenega doma Logatec z 
dvema reševalnima voziloma. 

Kot je navada ob takih prilikah, je 
društvo pr i red i lo tudi zabavno 
prireditev s plesom in bogatim 
srečelovom. 

Franc Bogataj 

Najvišje gasilsko priznanje 
Na slovesnosti pred zasedanjem 

plenuma Gasilske zveze Slovenije 
junija letos na Igu je bil med dobitniki 
letošnje nagrade Matevža Haceta 
tudi Viktor Krmavnar, roj. I8.8.I934. 
Že kot fantič se je vključil v PGD Laze 
- Jakovica, kjer je bil zatem izredno 
aktiven član. Več mandatnih obdobij 
je v tem društvu opravljal dela tajnika 
in predsednika. Zaradi aktivnosti, 
predvsem pa strokovnosti je bil iz
voljen za tajnika in kasneje predsed
nika Občinske gasi lske zveze 

Logatec, nato še za predsednika 
nadzornega odbora. V Gasilski zvezi 
Slovenije je bil več mandatnih obdo
bij član predsedstva, kjer je s svojo 
široko razgledanostjo in z občutkom 
za pravilno naravnanost gasilske or
ganizacije odločilno vplival na njen 
razvoj. 

Veliko pozornost je namenjal ma
ter ia ln i opreml jenost i gasi lskih 
društev, obnovi in gradnji gasilskih 
domov , vzpostav i tv i a larmnega 
sistema ter napredku in razvoju ; 

Vaja - za reševanje v nesrečah: inscenirani trk in vžig dveh avtomobilov; gasilci so zatem 
prikazali reševanje s pomočjo opreme iz novega gasilskega vozila. (Foto: F.B.) 

Naprej z 
mladimi močmi 

Občinska gasilska zveza s svojo 
sedanjo predsednico Marinko Cem
pre Turk z vso zavzetostjo skrbi za 
gasilski naraščaj. Tako so 23.6.1996 
prav v gornjelogaškem društvu or
ganizirali šestnajsto srečanje mladih 
gasilcev. Srečanja se je udeležilo de
vet gasilskih desetin, ki so izvedle 
pestre in dinamične športne igre z 
vključevanjem gasilskega znanja. 

M lad im tudi tekmovanja niso 
odveč. Tako se je šest ekip iz Logatca 
udeležilo državnega tekmovanja, ki 
je bilo za mlade gasilce v Celju, za 
ostale kategorije pa v Hrastniku. 

Z vključevanjem mladih lahko 
pričakujemo, da bodo društva tudi v 
prihodnje proslavljala jubileje. In 
prav je tako! 

A.Č. 

Prvošolčki iz Loga - Zaplane 
Zopet se je začelo novo šolsko 

leto in tudi iz Loga - Zaplane so v 1. 
razred prvič stopili štirje šolarji: tri 
deklice in en deček. Ker si v našem 
kraju želimo čimboljšega sode
lovanja, sta se lastnika ranča Kaja in 
G rom odločila, da pr ipravita 
prvošolčkom nadvse prijeten začetek 
(tudi njuna hčerka Manca je med temi 
šolarji). 

Srečanje je bilo tudi za starše, ki 
smo se radostili otroške razposa
jenosti. Postrežba je bila popolna. 
Otroci so se najbolj razveselili torte z 
eno svečko, ki so jo vsi štirje šolarji 
hkrati upihnili. Najbolj lačne so bile, 
seveda, oči. Nato so otroci stekli na 
senik, kjer je bila na vrsti nova igra. 
Med tem časom je šel Andrej na 
pašnik po konja Jadrana. Ko so ga 
otroci zagledali, so bili v trenutku ob 

stva ter požarnega varstva v Sloveniji. 
Vsi ti razlogi so vplivali na pode

litev najvišjega priznanja gasilske or
ganizacije. 

A.Č. 

ograji. Darja jim je povedala, da bo 
vsak prvošolček smel na konja za 
nekaj krogov, seveda, v spremljavi 
njenega moža Andreja. Veselje je 
bilo nepopisno. 

Ob tej priložnosti gre lastnikoma 

Torta za prvošolčke iz Loga - Zaplane. (Foto: 
M.M.) 

ranča - Darji in Andreju Žnidaršič -
iskrena zahvala za prijetno popoldne, 
ki ga naši otroci verjetno ne bodo 
nikoli pozabili. 

Mojca 

Že ob vstopu v šolo smo na konju! (Foto: 
M.M.) 



Kako razgibati in povezati? 
V Andražu nad Polzelo je bilo na 

zadnjo avgustovsko nedel jo 13. 
srečanje slovenskih pevskih družin. 
Udeležilo se ga je 23 družin iz 
Slovenije, Porabja in Benečije. Za
hodna Slovenija je bila skromno zas-

semenj , "Korajžo", Večer pri 
vodnjaku, Kmečki praznik na Med
vedjem brdu, v zadnjih letih srečanje 
p iha ln ih orkestrov in hotenjsko 
kresno nedeljo, pa smo v glavnem 
skozi. Nič novega ne bom povedal, 

"Peli so jih mali moja"; Gostiševi med nastopom v Andražu. (Foto: A.S.) 

topana, saj se je razen logaške 
družine Gostiša ni udeležila nobena, 
ki bi bila doma od Ljubljane do Kopra 
in Nove Gorice, od koder so tudi bile 
po ena sama. Mar na Notranjskem, 
Goriškem, v Trenti in na Koprskem 
družinskega petja ni več? 

Vest o tej prireditvi pišem pred
vsem zato, da bi opomnil na našo 
prireditveno sivino. Andraž šteje do
brih 100 hiš, pa je na prireditvi zbral 
okrog 2000 ljudi! Ko beremo poletne 
prireditvene napovednike, se mno
gokrat sprašujemo: kje pa sploh je ta 
kraj, kje on i , kjer bo ena 
pomembnejših prireditev ob koncu 
tedna. Naša občina zmore Gregorjev 

če rečem, da potrebujemo ob vseh 
naštetih še vsaj eno osrednjo 
prireditev, ki bi znala pritegniti tisoče 
obiskovalcev v občino, kot so jih nek
daj tombole , pa tekmovanja v 
smučarskih skokih. Turizem, ki mu 
pripisujemo potrebno pozornost, 
moramo graditi tudi s prireditvami. 
Izzivi se ponujajo, tudi potrebnih de
javnikov je verjetno dovolj. Potreben 
pa je še program. 

In v to smer bi kazalo čimprej 
zastaviti, da ne zaostanemo za pri
zadevnimi mnogo manjšimi kraji od 
našega. 

J. Gostiša 

Služiti bogu in bližnjemu 

Zanjega junija letos je župnija 
Gornji Logatec praznovala, kot zan-
jih 48 let še ne; gospod Mirko Turk je 
daroval Bogu svojo novo mašo. 

Mlaji ob cesti, okrašena okolica 
cerkve, napisi in cvetje ob no-
vomašnikovi rojstni hiši ter vonj po 
dobrotah iz krušnih peči so že ves 
teden poprej oznanjali veliko veselje. 

Na predvečer s lovesnost i so 
vaščani medse sprejeli svojega no
vomašnika. V obnovljeni in lepo 
okrašeni cerkvi so novomašnika 
pozdravili njegovi najbližji prijatelji, 
gospod župan, sošolci, predstavniki 
raznih stanov in tudi vsi tisti, ki so se 
z njim veselili zakramenta mašniš-
kega posvećenja. Vse veselje prisot
nih je že dihalo v pričakovanju nove 
maše. 

V nedeljo je deževno jutro kar 
malo ponagajalo, vendar božja volja 
je bila, da se je gospod Mirko odločil, 
da bo imel novo mašo ob treh 
popoldne. Ob enih so zapeljali po 
vasi trije pari lepo okrašenih konj; na 
vozeh, narodne noše in novomašnik 
med njimi. Sprevod je ob dveh pristal 
pred novomašnikovo rojstno hišo. Tu 
so ga blagoslovili starši, pozdravili 
ostali domači in sosedi, bogoslovci 
pa so mu zapeli še dve pesmi. 

Že ob pol tretji uri je bila farna 
cerkev Roženvenske matere božje 
polna vernikov, ki so z molitvijo 
prosi l i za našega novomašnika. 
Množica ljudi je nestrpno čakala 
začetek maše, ki jo je s kora 
naznanila pesem "Novomašnik, bod 
pozdravljen". Ob mnogih sobratih 
duhovnik ih je novomašnik prvič 
zape l svojo "Slava Bogu na 

višavah...". 
O b koncu mašne daritve je 

gospodu novomašniku želel stisniti 
roko prav vsak udeleženec ter mu s 
tem potrdit i , da je bila njegova 
odločitev za tako pot pravilna. Ob 
tolikih čestitkah ga je verjetno kar 
pošteno bolela desnica. Novomašnik 
se je izredno razveseli l velikega 
števila inval idov, s katerimi pri 
jateljuje že dolgo časa. 

Zunaj cerkve je kmalu zadonel 
Pihalni orkester Logatec, ki je s svojim 
promenadnim nastopom še popestril 
praznično vzdušje. Domače gospo
dinje so napekle toliko dobrot, da jih 
ni zmanjkalo. Tudi žlahtna kapljica 
se je lepo prilegla. 

Ura se je nagibala že proti sedmi, 
ko se je velika množica ljudi zbrala 
pod neverjetno lepo okrašenim Drag-
otovim kozolcem. Prav za vsakega 
posebej je bilo poskrbljeno, prav 
ničesar ni manjkalo. Za zabavni pro
gram je poskrbelo nekaj skupin s svo
jimi pevskimi, plesnimi in drugimi 
točkami. Povezovalec programa pod 
kozolcem je bil vedno nasmejani bo-
goslovec Marko, ki je tudi uglasbil 
kratko pesem, posebej napisano za 
novomašnika: 

Milost božja ti je dana, 
izbral duhovniško si pot, 
resnica vedno naj te vodi, 
kazal pot ti bo gospod, 
oznanjaj ga vsepovsod! 

V prijetnem razgovoru, ki sem ga 
ob pripravi prispevka imel z no-
vomašnikom, mi je ves vesel pripove-
dova I: 

SAVUDRIJA '96 
Po občinah in krajih v Sloveniji je 

organiziranje počitniške ponudbe za 
šolarje ena od osnovnih nalog zvez 
ali društev prijateljev mladine. Kako 
pa zadovoljiti potrebe otrok in staršev 
glede preživljanja počitnic, kjer tovr
stne organiziranosti, kot je to na 
primer v Logatcu, ni? 

V naši občini sem organizacijo in 
izvedbo letovanja prevzela kot sve
tovalka za turizem in kulturo v občin
skem uradu. 

Ker občina svojih lastnih ka
pacitet (domov, ležišč) za izvedbo 
kolonij, letovanj, šol v naravi, taborov 
nima, je bila prva odločitev najem 
počitniškega doma Savudrija, ki je v 
lasti Zavoda za letovanje in rek
reacijo otrok iz Ljubljane. Ta je bil na 
voljo logaškim otrokom od 27. junija 
do 26. avgusta. 

Kompleks doma v Savudriji je 
lepo urejen z obsežnimi zelenimi 
površinami, igrišči za odbo jko , 
košarko, mali nogomet, teniškimi 
igrišči in s številnimi igrali za 
najmlajše. 

Kompleks ima tudi m izo za 
namizni tenis in botanični vrt. 

Dom je ob neposredni bližini 

Za otroke, ki sta jih za letovanje 
in zdravstveno kolonijo predlagala 
CSD in predvsem otroški dispanzer 
ZD, je finančna in druga sredstva za 
celotno oskrbo namenila Občina 
Logatec iz namenskih sredstev. 

obale in ima lastno urejeno 
kopališče. 

Prijave otrok smo izvedli preko 
vseh treh matičnih osnovnih šol in 
njihovih podružnic, Centra za so
cialno delo in otroškega dispanzerja 
Zdravstvenega doma. 

Za 2.500 tolarjev na dan so bili 
otroci udeleženi polne dnevne osk
rbe (pet pestrih obrokov hrane!), 
avtobusnega prevoza, zavarovanja in 
zdravstvene oskrbe, organizacije in 
vodenja prostočasnih dejavnosti, 
iz leta z barko v Umag, obiska 
celovečernega nastopa Vili ja Res-
nika , vsakodnevnega enournega 
plesnega tečaja, vsakodnevnega 
plavalnega tečaja za neplavalce. 

Logaška skupina, ki je letovala od 
šestega do šestnajstega avgusta, je 
štela dvainpetdeset osnovnošolcev, 
štiri vodn ike ter vodn i co in 
pedagoškega vodjo (v eni osebi). 

V Savudriji smo se razporedili v 
dve sobi. Številčno so bili fantje sicer 
v veliki premoči, dekleta pa so si kljub 
temu suvereno priborila svoj prostor 
in pozornost. 

Sama sem bila posebej vesela 
"družinskih paketov" otrok. Tako so z 
nami letovali kar trije bratje Mlakar, 
pa sestri Nagode, pa brat in sestra 
Grapulin. Odločitev otrok in staršev v 
tej smeri je mogoče razumeti le kot 
polno zaupanje v take oblike organiz
iranja počitniškega časa mladih. 

Da je organiziranje takih oblik 
nujno potrebno in koristno, morda res 
ni vsakomur samoumevno. Pravega 
pomena medsebojnega spoznavanja, 
preizkušanja, samostojnega 
preživljanja počitnic, vzgajanja za 
strpen in pošten odnos so sočloveka, 
ki ga imajo kolonije, letovanja, tabori 
pa se zanesljivo zavedajo vsi, ki so se 
kadarkoli že preizkusili kot organiza
torji podobnih oblik. 

Skrb vodnika za svoje varovance 
je neprekinjena in traja vseh štiriind
vajset ur na dan, vseh deset dni, ob 
vsaki običajni in izjemni situaciji. Za 
prav toliko dni in prav toliko ur "svo
jim" otrokom vodnik nadomešča ma
ter in očeta, sestro. Prav pri vsakem 
od svojih varovancev mora vodnik 
odkriti in spodbujati njegovo ustvar
jalnost, nagnjenja, doumeti njihove 
stiske in odpravljati vzroke zanje. 

Logatčani smo na zdravstveno-
športnem letovanju v Savudriji pustili 

opazen vtis. S precejšnjim začuden
jem so nas kolegi iz Ljubljane, 
Šentjurja, Kamnika povprašali po re
ceptu usklajevanja dokaj različnih 
starostnih in socialnih struktur otrok v 
enotno skupino. 

V paradni športno-tekmovalni 
panogi med dvema ognjema smo 
povsem nadigrali vse druge ekipe. 

Na plesno prizorišče smo 
pripeljali najatraktivnejše plesalce. 
Naših ustvarjalnih likovnih delavnic 
so se z veseljem udeleževali tudi vsi 
sosedi in hvaležno sprejeli povabilo 
za risanje na kartone našega Valkar-
tona. 

Bi l i smo pravi rekorderji pri 
uspešnem učenju na plavalnem 
tečaju. Znali smo se pogovarjati in 

prijateljevati tudi pri sosedih. 
Lepo, spodbudno - in, če bodo 

otroci naslednje leto želeli ponovitve 
- očitno tudi v zadovoljstvo otrok, 
staršev in nas. 

Nasvidenje v Savudriji 97! 
(izbor posnetkov) 
- Dvakrat dnevno smo se zbirali 

za odhod na plažo. 
- Ob večerih smo plesali. 
- Igre, vodnika in otrok na plaži. 

Marija Gale 

- Vsa fara je bila pripravljena 
poprijeti za delo. Ni bilo sile, ki bi 
zaustavila može ob postavljanju mla
jev, žena ob peki kruha in piškotov, 
mladine in otrok pri krašenju cerkve 

peh nove maše. 
Blagoslov novomašnikovih star

šev z dne nove maše globoko od
meva v njem samem. Zaveda se, da 
se je tistega dne resnično poslovil od 

"Vzemite in jejte od tega vsi! To je moje telo ..."; Mirko Turk med slovesnim obredom. (Foto: 
S.N.) 

in okolice, ne vseh, ki so bili potrebni 
pri organizaciji, ne tistih, ki so dali na 
voljo svoje prostore in pa tudi ne 
vseh, ki so molili za blagoslov in us-

svojih domačih, sosedov, prijateljev 
in znancev, torej od celotne župnije. 
Potrebno bo, da se bo ves daroval 
župniji, v katero je bil poslan. Seveda 

pa mu bo za vedno ostalo še malo 
časa za tiste ljudi, ki jih pozna še iz 
otroških let. Ločitev je bila le telesna, 
nikakor pa ne tudi duhovna. Njegovi 
spomini se bodo še vračali v domači 
kraj, zato vas novomašnik nagovarja 
in se poslavja s temi besedami: 

"Že dlje časa se srečujem z in
validi in ostarelimi in vidim, kakšno 
bogastvo so lahko, če jih sprejmemo 
z veseljem takšne, kakršni so. Ko sem 
se odločal za novomašno geslo, sem 
najprej pomisl i l na služenje prej 
omenjenih in v meni se je izoblik
ova la misel "Služiti Bogu in 
bližnjemu". Kot duhovnik v id im 
poslanstvo najprej v služenju Bogu. 
Če bom izpolnil to prvo nalogo, bom 
zmogel služiti tudi vsakemu človeku, 
ki mi bo prišel naproti - svojemu 
bližnjemu. V današnjem času 
hočemo biti le gospodarji nad drugim 
človekom, hočemo mu ukazovati, 
premalokrat se spomnimo, da je naš 
bližnji ravno toliko vreden, kot mi 
sami, pa čeprav je bolan in telesno 
brez moči. Ob tem ugotovimo, da 
kdor pomaga ostarelim in bolnim, do
biva od njih še več veselja in volje do 
življenja." 

S. Nagode 



TUDI OGLAŠEVANJE JE OBRAZ NEPREMIČNINSKE AGENCIJE 
ZAKAJ NAS NAŠE STRANKE PRIPOROČAJO PRIJATELJEM? 

ker so v SVETu stranke vedno na prvem mestu 
ker se v SVETu ukvarjamo samo z nepremičninami 

ker je v SVETu sedem redno zaposlenih 
ker v SVETu prodamo in oddamo vse 

ker imajo vsi komercialisti SVETa mobitele in so za Vas vedno dosegljivi 
ker SVET največ oglašuje 

I M E I M E 
KER SE TRUDIMO, DA BI BIL SVET NAJBOLJŠI! 

INFORMACIJE BREZPLAČNE! 
K a j v a m n u d i m o ! 

brezplačno svetovanje 
brezplačne oglede 

pomoč pri odločitvah 
prodaja ali oddaja pod vašimi pogoji 

GOTOVINSKI ODKUPI 
možnost menjav 
izdelavo pogodb 

cenitve nepremičnin 
vpise v zemljiško knjigo 

ZADOVOLJSTVO PRI VAŠIH ODLOČITVAH 

Morda potrebujete samo naSVET ? 
Vsak dan od 8 do 16, sobota 8 do IZ. 

Na Logaškem polju prodamo njive in travnike ali jih zamenjamo za druge nepremičnine. 
Naprodaj je gostišče Krištof. Prodaja se več zazidljivih parcel. Če prodajate hišo ali 

stanovanje, vas pri nas čaka seznam kupcev. 
Oddamo in prodamo lokale v Možinovi hiši. Iščemo primeren prostor za fotografa. 

Kupimo hiše primerne za adaptacijo. Imate prazno stanovanje? 
Pri nas vas čaka veliko najemnikov. 

ODLOČITEV JE VASA! 
Poslovalnica Ljubljana tel: 1686-200, poslovalnica Vrhnika tel: 754*393 

Zahvaljujemo se našim strankam za izkazano zaupanje ! 



Nujnost vzdrževalnih del na 
melioriranih območjih 

Rovtarice. Sekirice in Marek 
Republika Slovenija je od občin 

prevzela skrb za zagotavljanje sred
stev za vzdrževanje melioracij in skrb 
za vzdrževanje melioracijskih siste
mov. Na območju občine Logatec 
smo v referatu za kmetijstvo, gozdar
stvo in razvoj Upravne enote Logatec 
dolžni poskrbeti, da se vzdrževalna 
dela na melioracijskih sistemih tudi 
opravijo. 

V občinskih odlokih, ki so bili 
sprejeti za posamezna melioracijska 
območja, je določeno, da so dolžni 
lastniki in uporabniki kmetijskih zem
ljišč sami redno vzdrževati območja 
v uporabnem stanju. 

Med vzdrževalna dela na skupnih 
objektih in napravah se štejejo melio
racijski jarki, cevna drenaža ter drugi 
objekti, ki služijo funkcioniranju me
lioracijskega sistema. Za vzdrževanje 
melioracijskih jarkov se šteje prepre
čevanje prekomernega zaraščanja, 
vzdrževanje brežin jarkov in prepre
čitev njihovega drsenja, odstranitev 
naplavin na dnu jarka in morebitnih 
odpadkov ter sprotno čiščenje cevnih 
prepustov. Za vzdrževanje cevne 
drenaže se šteje redno vzdrževanje 
izlivk od travne zarasti in zemlje, iz
vajanje drugih vzdrževalnih del, ki so 
potrebna za normalno delovanje 

cevne drenaže. Za vzdrževanje cest 
in cestnih objektov na melioracijkih 
območjih se šteje redno vzdrževanje 
in gramoziranje utrjenih cest, redno 
vzdrževanje poljskih poti s košnjo in 
zasipanjem jam, košnja bankin in 
vzdrževanje mostov in cestnih 
propustov. 

Opozarjamo, da so lastniki in 
uporabniki kmetijskih zemljišč na 
mel io rac i j sk ih območjih dolžni 
redno vzdrževati objekte in naprave 
na svojih zemljiščih, tako da so trajno 
uporabni. V primeru, da vseh del ne 
morejo opraviti sami, so za vzdrže
vanje skupnih melioracijskih naprav 
lastniki oz. uporabniki zemljišč dol 
žni prispevati sredstva v sorazmer
nem deležu za kritje stroškov, če to 
opravi drug izvajalec. 

Če opisana dela ne bodo oprav
ljena do 30.septembra tekočega leta, 
bo ustrezno ukrepala kmeti jska 
inšpekcija, ki opravlja nadzor nad iz
vajanjem. Upravni organ pa bo opra
vil javni razpis za izbiro izvajalca 
vzdrževalnih del. 

vodja Referata za kmetijstvo, 
gozdarstvo in razvoj 

Upravne enote Logatec 
dipl. inž. agr. Vida Šparemblek 

Kaj se dogaja na poti v forum 

Možna so tudi drugačna 
ravnanja na poti v forum. 

1. Pa vendar so - morda pa tudi 
zaradi poletne vročine novinarji 
slovenskih dnevnikov skoraj dobe
sedno sledili napotilu pomladne tisk
ovne konference, češ da bo najbolje, 
če se o dogajanju na Logaškem čim 
manj ali nič ne piše. Se sreča, da se je 
čez poletje zgodilo tu pa tam kaj za 
rumene strani, pa da so godci zaigrali 
in da so gornjelogaški gasilci slavili 
stoletnico - sicer bi bil Logatec z 
vsemi svojimi prizadevanji incognito 
- za bralstvo slovenskih poletnih 
dnevnikov. 

2. Je bi lo pa logaško poletno 
tromesečje - če že ne za dnevno 
časopisje - zanimivo za lovske, šofer
ske, gasilske in siceršnje veselice. Te 
so bojda g. župana tolikanj zaposlile, 
da ni utegnil posvetiti primerne po
zornosti odprtju poslovne stavbe ob 
95-letnici(!) zasebnega družinskega 
podjetja (iz tega rodu je mož pravšne 
vel jave županoval častno 
Logatčanom celih 24 let!!!). Bržčas 
tudi zaradi poletne vročice, ko 
sporočimo Repencem, da smo po
brateni z Gackim. - Dogodki, vredni 
preudarka?! 

3. Res pa je tudi, da je poletna 
vročica manj prikladna za tiskovne 
konference. Jesen, hladno razumar-
ska, bo prav gotovo potešila sloven
sko in logaško radovedno javnost. 
Tisk se utegne nedvoumno razpisati o 
mnogočem, za primer: kaj da se 
skriva za prekrasnim pročeljem 
kanarčkove barve, kaj se namerava s 
sivino samujočega gradu, kaj da še 
manjka do temeljnega kamna doma 
za ostarele, kod da se obotavlja 
smetarski projekt, doklej da bodo 
dežniki najprimernejši za varstvo 
pred dežjem na domačih avtobusnih 
postajališčih, kdaj da bodo 
Grčarevčani dočakali vodovodno 
ob l j ubo , kdaj da bodo Goren-

jevaščanje ob hrup, prah, erozijo 
ceste in dvorišč, kdaj da bo šlo po 
klancu gor, po klancu dol, kdaj da bo 
... tu me je obšel spomin na popevko 
Lojza Brenčiča: "Ni ga b'lo in ga ne 
bo takega župana, ki bi zbral potre
ben d'nar za novega Krpana." 

Eeeh, moj Lojze! Nič ne bo. 
Logatec hotela ne potrebuje, so rekli. 
In pika. "Krater" na Sekirici pa tako in 
lako ni od muh, so rekli Rovtarji, 
Hotenci, Medvejci, Lažani, Ložani in 
še kateri, ki čakajo na vročično oh
laditev. 

4. ja, v deželo že prihaja jesen, 
hladna, preudarna in oblačna. Česa 
vsega je še za oblaki! In nad oblaki? 

5. "Visoko nad oblaki leti ..." (L. 
Slak) 

P.S.: Ah, ti letni časi! Kajti - popol
nost je v celoti vseh njenih delov. 

mAš 

PREJELI SMO 

Spomin 
za zgodovino 
časti 

Na naslovni strani 7-8 številke 
Logaških novic gospod Marcel Šte-
fančič v svojem članku pod naslovom 
Zdravica za Slovenijo in Spomin za 
zgodovino časti ob 5-letnici vojnih 
dogodkov, ki so pomogli k naši 
državnosti zelo pomanjkljivo opisuje 
govore. Misl im, da ga še ne zapušča 
spomin, kaj so govorniki povedali v 
svojih govorih. 

Glasno in jasno je bilo rečeno iz 
ust govornikov, da sta v neposredni 
bližini izgubila življenje dva teritori-
alca Zvone Žakelj in Miroslav Moljk. 
Tudi žalni venec je bil položen na 
kraj, kjer stoji križ in gorijo svečke v 
spomin. Gospodu Stefančiču v pojas
n i lo : lo sla bila oba delovna in 
poštena človeka. Ob klicu domovine 
sta se oba odzvala vabilu. Nista se 
skrila, nista ubežala čez mejo na 
Hrvaško, kakor so to storili nekateri. 
Saj pregovor pravi: po vojni so vsi 
generali. 

Zinka Moljk 
(naslov v uredništvu) 

Balkanski 
sredinec 

Zaradi lažjega razumevanja 
oglasa ZDRUŽENE LISTE, ki je bil 
objavljen v vseh dnevnikih - razen v 
Slovencu - 17.8.1996 in s katerim je 
začela združena lista snubiti volilce, 
naj posredujem ceno takega, opol
zkega načina pridobivanja glasov. 

Ba lkanski sredinec ali prst 
združene liste je stal 21.545 DEM ali 
1,939.055 SIT. 

Po zbranih in preverjenih podat
kih za objavljeni oglas, ki je skrajno 
nekulturen in ogaben, bi en mesec 
porabljali denar za plačilo otroškega 
vrtca 169,2 dojenčkom ali 199,9 
predšolskim otrokom, upokojencem 
bi lahko izplačali 48,8 pokojnin v 
poprečju 40.000 SIT, lahko bi prejelo 
zajamčeno plačo 55,4 delavcev 
(netto 35.000 SIT) ali kupili kar 65 
učencem - prvošolčkom komplete 
učbenikov, torb ic , z vezkov , 
svinčnikov in barvic za celo šolsko 
leto, če vemo, da stane prvošolček 
30.000 SIT na začetku šolskega leta. 
Zares šokantno (po J. Kocjančiču v 
TV dnevniku 22.8.1996). 

janež Škrlj, Logatec 

Letna konferenca rovtarskih 
socialdemokratov 

članstvo SDS iz Rovt. Kot gostje so 
sodelovali predsednica občinskega 
odbora ga. Ladka Furlan in trije 
občinski svetniki. 

Program konference je bil 
zanimiv, povemo naj še, da članstvo 
v Rovtah in sosednjih vaseh narašča 
iz dneva v dan. 

Konference se je udeležila tudi 
91-letna gospa Vavknova, ki je pre
jela ob tej priložnosti temno rdeče 
vrtnice. 

Krajevni odbor SDS Rovte se 
redno sestaja, ker se zaveda 
pomembnosti predvolilnega časa. 

Vrtnice 
M.K.) 

91 -letni gospe Vavknovi. (Foto: 

Krajevni odbor socialdemokratov 
Rovte je julija letos v posebni sobi 
gostil g. Slavko Skvarča. Na letni kon
ferenci se je zbralo skoraj celotno 

Predsednica 
KO SDS Rovte 

Ivica Merlak 

Stoletnica 
social-
demokracije 

O b 100. obletnici ustanovitve 
prve socialdemokratske stranke na 
S lovenskem so bi le številne 
prireditve. Ob tej priložnosti je izšla 
tudi knjiga Sto let socialdemokracije 
avtorja mag. Milana Zvera. Knjiga je 
vzbudila veliko zanimanja pri občin
stvu in v vseh javnih glasilih, saj 
knjiga ponuja prvi pregled delovanja 
stranke od njene ustanovitve v letu 
1896, prek nasilne prekinitve med 
vojno vse do njenega ponovnega 
vzpona po letu 1990. 

Dan pred velikim šmarnom je 
predsednik Socia ldemokratske 
stranke Slovenije odkril spominsko 

'ploščo na stavbi Arhiva Slovenije. 
Zgodovinski pregled stoletnice 

socialdemokratske stranke, ki je bila 
ustanovljena 15. in 16. avgusta 1896 
v gostilni pri Virantu (danes Arhiv 
Slovenije), so predstavili inž. France 
Tomšič, dr. Jože Pučnik, mag. Milan 
Zver in predsednik današnje Social
demokratske stranke Slovenije Janez 
Janša. 

Za središčno dejanje v vrsti jubile
jnih prireditev pa velja slavnostna 
akademija s kulturnim programom v 
Kulturnem domu v Bovcu 17. avg-
suta. Akademije se je udeležil tudi 
naš občinski odbor s po ln im 
avtobusom članstva in simpatizerjev. 
Po končani prireditvi smo naredili še 
krajši izlet v Trento in si ogledali 
muzej 1. svetovne vojne v Kobaridu. 

Predsednica 
Ladka Furlan 

Letošnjo poletje so člani skakalnega kluba 
porabil i tudi za obnovo zaletišč na 
smučarskih skakalnicah. (Foto: F.B._ 

ROSSANA d.o.o. 
Tržaška 30 
1370 Logatec 
tel/faK (061) 742-910 

Vabi u jezikovne tečaje 
C 

ANGLEŠČINA 
NEMŠČINA 

Za otroke 
od 5. l e t a da l je 

in odrasle 

ITALIJANŠČINA 

Vpisujemo 
PON., SRE., PET. 

od 18. do 19. ure 
na Tržaški 30 v Logatcu 

OS TABOR LOGATEC 

vabi k vpisu v 1. razred vse 
otroke rojene leta 1990 in 
januarja ter februarja 1991, 
da se vpišejo v 1. RAZRED OS 
ZA ŠOLSKO LETO 1997/1998. 

Če starši želijo, lahko pogojno 
vpišejo tudi otroke, rojene do 
konca avgusta 1991). 

VPIS JE BIL do petka, 6.9.1996 

Za vse, ki se v tem roku niso us
peli vpisati, bo vpis še do petka, 
27.9.1996 od 7.30 do 13.00 ure. 

K vpisu prinesite: otrokov rojstni 
list (fotokopijo), potrdilo o 
državljanstvu. 

Za dodatne informacije pokličite 
po telefonu - tel. 741-242. 

OŠ Tabor vam nudi: 
- majhne oddelke 
- dvoletno opismenjevanje (ista 

učiteljica poučuje otroke v 1. in 
2. razredu) 

- učenje angleškega jezika v 3. in 
4. razredu 

- pestre in raznovrstne interesne 
dejavnosti 

- organizirano prehrano otrok 
- šola v naravi: 

- 4.r. Poletna šola v naravi -
Savudrija 

- 5.r. Šola smučanja 
- 6. in 7.r. Življenje v naravi 

(Kozjak, Bohinj) 

Zagotovljen je avtobusni prevoz 
za vse otroke iz Dol.Logatca, ki bi 
obiskovali našo šolo. 



Rekreacija je pred vrati. 
Odprimojih! 

Rekreacijsko društvo Eva Logatec 
deluje že deset let, čeprav smo ga 
registrirali šele v letu 1994. Na urah 
aerobike se trikrat tedensko srečuje 
vse več žena in deklet v Mali telovad
nici osnovne šole 8 talcev in v sejni 
dvorani KZ Logatec. Upamo, da se 
nam bodo sčasoma pridružili tudi 
moški. 

Aerobika je šport, ki hitro osvaja 
množice ljudi po vsem svetu in tudi 
po S loven i j i , saj za tovrstno 
telovadbo ne potrebujemo niti drage 
opreme niti ve l iko prostora niti 
kakršnegakoli predznanja. Vedno 
več ljudi se zaveda, da brez telesne 
aktivnosti kmalu nihče več ne bo 
zmogel vsakdanjih obremenitev, zato 
je interes žena in deklet za aerobiko 
vsako leto večji. 

V našem društvu telovadi okrog 
50 žena in deklet. Vodi jih strokovno 
usposobl jena vad i te l j i ca . 
Udeleženke so razdeljene glede na 
stopnjo njihove kondicije v različne 
skupine in obiskujejo ure, ki jim glede 
na njihov prosti čas najbolj ustrezajo. 
Telovadba poteka v štirih delih: ogre
vanje, kondicijski trening, vaje za 
posamezne sklope mišic in medi
tacija. 

Pri izvajanju vaj začutimo vsako 
mišico posebej in se tako spet 
zavemo svojega telesa, ki si zares 
zasluži, da ravnamo z njim drugače, 
kot nam narekuje hiter način našega 
življenja. Poudarjamo torej 
občutenje svojega telesa, poleg tega 
pa tudi privlačnost in skladnost gibov, 
ki so v začetku popolnoma enostavni. 
Naša telovadba je pravi užitek. Vaj ne 
izvajamo avtomatsko in sunkovito. 
Med njimi je veliko plesnih elemetov, 
saj je ples ena izmed najboljših tehnik 
meditacije. 

Pri hitrem aerobnem delu ne 
izboljšujemo samo kondicije, ampak 
tudi fizično rušimo čustvene in 
mišične blokade, ki smo si jih prido
bili v otroštvu in puberteti. Te blokade 
zaustavljajo pretok tako pomembne 
življenjske energije skozi naše telo. 
Ovirajo ali povsem zaustavijo tudi 
sprejemanje in oddajanje ljubezni, 
zaradi česar mnogi ljudje tavajo v 
temi, ne vedo, kaj je pravzaprav 
narobe, niso srečni, saj je ta izmen
java ljubezni človeku potrebna skoraj 

tako kot vsakdanja hrana. 
Tudi meditacija na koncu je zelo 

važna. Takrat se človek popolnoma 
obrne Vase in prej ali slej spet začuti 
svoje čudovito bistvo in svoja čustva, 
ki jih je potlačil in zakopal globoko 
vase, da mu jih nihče več ne bi mogel 
prizadeti. Na žalost pa je poleg tega 
zakopal tudi veselje do življenja, brez 
tega pa ne moremo občutiti ljubezni, 
ki jo je toliko okoli nas. Tako si z 
združenimi močmi prizadevamo, da 
bi bilo naše življenje srečnejše. 

Vse aktivnosti v okviru aerobike 
potekajo ob ustrezni glasbi. Vsaka 
udeleženka se sama odloča kako in
tenzivno bo delala vaje. Tudi sode
lovanje pri meditaciji ni obvezno. 

Poleti nadomestimo rekreacijo v 
zaprtem prostoru z gibanjem na 
prostem (kolesarjenje, tek, pohodi, 
...). Svojo dejavnost smo razširili tudi 
na organizacijo kulturnih prireditev. 
Tako je letos dr. Sanja Rozman v 
okviru našega društva predstavila v 
Logatcu svojo zadnjo uspešnico 
"Zaljubljeni v sanje". 

Rekreacijsko društvo Eva Logatec 
se vzdržuje samo s prostovoljnimi 
prispevki (članarino) svojih članic. 
Ob tej priložnosti bi se rada lepo za
hva l i l a gospodu županu Slavku 
Brenčiču, ki je edini prisluhnil naši 
prošnji in nam dodelil dodatna sred
stva, da smo si lahko kupili del najnu
jnejše opreme. Prav tako se 
zahvaljujem vodstvu osnovne šole 8 
talcev, ki nam že vsa ta leta daje na 
razpolago telovadnico za našo rek
reacijo. 

Vabimo Vas na občni zbor našega 
društva in na prvo uro aerobike v 
sredo, 2. oktobra 1996, v osnovni šoli 
8. talcev v Logatcu. Zbrali se bomo v 
avli šole. Obenem Vas prisrčno 
vabim na tek v naravi pod Sekirico, ki 
bo 19., 23., 25., in 26. septembra. Z 
veseljem Vas pričakujemo! 

Aerobika bo letos ob ponedeljkih 
in sredah od 18. do 19.30 in od 20. 
do 21.30 v mali telovadnici osnovne 
šole 8 talcev in ob četrtkih od 18. do 
19.30 in od 20. do 21.30 v sejni 
dvorani KZ Logatec. 

Irena Hren 
vaditeljica aerobike 

Jubilejna Korajža 

Ob sklepu bogate sezone pihalnega 
orkestra Logatec 

V Gornjem Logatcu je bila 18. 
avgusta jubilejna prireditev ob 10-let-
nic i harmonikarsk ih tekmovanj 
"Korajža ve l ja ! " , ki jo prireja 
tamkajšnje prostovoljno gasilsko 
društvo. Tekmovanja se je udeležilo 
16 harmonikarjev, tudi domačin 
Franc Jeraj, ki je po razpoložljivih 
podatkih edini, ki se je udeležil prav 
vseh. Po ocenah komisije, ki so jo 
sestavljali Jože Kampič, Tone Jur-
jevčič, Janez Gostiša, Robert Albreht 
in Janez Treven so bili najboljši Beti 
in Ambrož Bogataj iz Besnice ter Vil i 
Marinšek iz Postojne; Franc Fabjan 
pa je zaigral najboljšo lastno skladbo. 
Moderator tekmovanja je bil Primož 
Sark. Po končanem tekmovanju so se 
zmagovalci predstavili še ekshibici-
jsko. Za posebnost pa smemo šteti 
tudi nastop Jožeta Kampiča, ki že kaki 
dve desetletji ni javno nastopal, pa 
mu klavirska harmonika še vedno 
izjemno mojstrsko poje. 

Tekmovanje, ki si gaje bil zamislil 
predsednik Alojz Molk in ga organi

zacijsko celo desetletje tudi vodil, je 
doživljalo vsebinske spremembe. 

Predsednik A lo jz Molk izroča nagrado 
zmagovalki Beti Bogataj. (Foto: J.G.) 

Pretekla glasbena sezona Pihal
nega orkestra Logatec je bila prav 
gotovo najbogatejša v zgodovini 
logaškega godbeništva. 

Sistematično delo z mladimi, vi
soka motivacija, zgledna povezava 
orkestra in glasbene šole, dobra or
ganiziranost znotraj orkestra in pa 
konec koncev široka podpora 
logaškega občinstva, vse to so ele-

nagrada za vsa odrekanja in za vse 
ure, ki smo jih preživeli za svojimi 
instrumeti. Dobrodošel nam je bil 
tudi zato, da smo opozorili nase in na 
sila slabe razmere, v katerih delujejo 
tovrstna kulturna društva. Le-ta so 
bila prepuščena svoji iznajdljivosti in 
samoiniciativnosti. Upajmo, da se 
bodo stvari razvile na bolje. 

Sezona nastopov in koncertov pa 

Pihalni orkester Logatec v mimohodu srečanja orkestrov julija letos v Logatcu. (Foto: Rafael 
Marn) 

meti, ki sami po sebi omogočajo 
kvalitetne koncerte in tekmovalne us
pehe. 

Minula sezona se je pričela dosti 
prej kot navadno. Vse sile so se osred-
inile na evropsko tekmovanje pihal
nih orkestrov v Ostravi na Češkem. Po 
malem kar drzna se je sprva zdela 
naša odločitev popeljati tako mlad 
orkester med same eminentne evrop
ske orkestre. In med temi osvojijo 
Logatčani zlato plaketo. 

Uspeh na Češkem nam je bil sila 
dobrodošel, saj nam je bil najlepša 

se je za orkester po tekmovanju šele 
začela. Orkester je v sezoni 1995/96 
imel še 11 samostojnih koncertnih 
nastopov, 9 nastopov v raznih po-
vorkah, procesijah, paradah, 7 fanfar, 
3 pogrebe. 

Posebej velja omeniti še tri vrhun
ske nastope. 

Gala koncert Pihalnega orkestra 
Logatec 20. aprila, na katerem je 
orkester izvajal najzahtevnejša dela 
mojstrov tovrstne glasbe, tedaj pa se 
je tudi prvič v zgodovini orkestra raz
vil godbeni prapor - simbol logaške 

godbene zagnanosti. 
Sredi junija je na srečanju godb 

96 nastopilo poleg Logatčanov tudi 
več gostujočih orkestrov: večkratni 
svetovni prvaki Delavska godba iz 
Trbovelj in pa vsi notranjski pihalni 
orkestri. 

Zelo pomembno je bilo naše gos
tovanje julija na Tirolskem (Avstrija). 
Godben ik i iz Pfundusa (tromeja 
Italija - Avstrija - Švica) so nas pov
abili na njihovo trodnevno srečanje 
godb. Gostitelji so nam razkazal i nji
hove naravne krasote, imeli pa smo 
priložnost igrati tudi zelo "visoki 
ravni", na višini 2300 m. 

Vtisi so nepozabni, z gostovan
jem pa smo tudi vzpostavili iskrene in 
prijateljske odnose med nami in Ti-
rolci. Orkester iz Pfundsa je že oblju
bil sodelovanje na enem od naših 
srečanj godb v Logatcu. 

Tudi pri raznih svečanostih, 
prireditvah, športnih tekmovanjih je 
postal naš orkester nepogrešljiv. 
Vabijo nas v razne kraje po Sloveniji 
in tujini. Vsak dober nastop nam od
pira nove možnosti. 

Prijeten zaključek sezone, ki bo 
odšla v zgodovino, vendar je ne 
bomo nikoli pozabili. 

Predvsem pa upam, da nam bo 
spomin nanjo dajal novih vzpodbud 
za kvalitetno rast orkestra. 

In naši načrti za naprej? 
Poleg številnih načrtovanih kon

certov (nekateri ostajajo že tradicion
alni), reševanja prostorskih težav 
bomo letos poskusili kupiti kak za 
naše delo prepotreben instrument. 

Logaški godbeniki smo hvaležni 
vsem, ki ste nas do sedaj kakorkoli 
podpirali in nam pomagali in se vam 
toplo priporočamo tudi za naprej. 

Na svidenje na koncert ih v 
naslednji sezoni. 

Robert Albreht 

Logaški filmski abonma 

Prvo tekmovanje je pomenilo pred
vsem revijo domačih hramonikarjev -

Logaški kino je z gospodom Mar
janom Koširjem, ki je z Občino 
Logatec sklenil pogodbo za oprav
ljanje kinematografske dejavnosti v 
Logatcu, deloval tudi čez poletje. 

Jesensko sezono začenjamo v 
kinu bolj obetavno. Klub logaških štu
dentov bo ob pomoči občinske Zveze 
kulturnih organizaci j in v sode
lovanju z izvajalcem programa or
ganiziral filmski abonma, predvsem 
za svoje člane. Abonmajska ponudba 
naj bi omogočila mladim konstantno 
spremljanje in sprejemanje kakovost
nejše svetovne filmske produkcije in, 
seveda, finančno lažji dostop do tovr
stne ponudbe. Zamisel namerava tudi 
mladim ponuditi več dogajanja v 
domačem kraju. 

Notranjski radio po ustaljeni 

shemi pripravlja oddajo Filmoman, ki 
poslušalcem vsako sredo od 17. do 
18. ure postreže s številnimi zani
mivostmi s področja filma. Zveste in 
srečnejše poslušalce v oddaji vsakok
rat nagradijo z brezplačno vstopnico 
za ogled filma v kinu Narodni dom. 

Logaški kino skrbi tudi za us
trezno obveščanje o izvajanju pro
grama. Pr ipravl ja mesečne 
programske liste s kratko predsta
vitvijo vsebin filmov (praviloma) za 
prihodnji mesec. Programski listi so 
na voljo v Knjižnici Logatec in pri 
blagajni kina pred predstavami. 

Marija Gale 

spomnimo se samo, kako so se tek
movalci iz Rovt, med njimi je bil tedaj 
najstarejši Janez Brenčič, Kuncov Jo-
han po domače, pr ipe l ja l i z 
zapravljičkom. Lani je tekmovanje 
štelo tudi za prvaka Slovenije na dia-
tonični harmoniki. Vmes je bila vrsta 
tekmovalnih programov za takšne in 
drugačne nagrade. In če je bilo prvo 
tekmovanje med redkimi tovrstnimi v 
Sloveniji (pokljuško in tisto v Ljubečni 
imata daljšo tradicijo), so se z leti tako 
razpasla, da jih prirejajo že v skoraj 
vsakem "kraju, ki da kaj nase". Tudi 

reklo "Korajža velja!" so še marsikje 
posvojili. 

Zato organizator razmišlja, da bi 
v prihodnje spremenil vrsto ali vse
bino tekmovanja. Upajmo, da bodo 
vsaj takega diha, kot je bila "Korajža 
velja!" in da bodo še naprej med 
pomembnejšimi dogodki siceršnjega 
logaškega poletnega kulturnega 
zatišja. 

Jago 

Kar obilo dela 

je opravil obrtniški mešani pevski 
zbor "Notranjska" v mesecu dni: 15. 
avgusta je odpel svoj "planinski" pro
gram na Nanosu, teden dni kasneje je 
imel koncertino v Gonarsu, kjer se je 
s pesmijo poklonil tudi žrtvam 2. sve
tovne vojne, zadnjo soboto v avgustu 
se je povzpel na Triglav in po sestopu 
odpel pol koncertnega programa na 
Ribnem pri Bledu; na mali šmaren pa 
je prepeval na Planinski gori. Sredi 
oktobra bo znova na Bledu, kjer bo v 
Festivalni dvorani sodeloval pri od
prtju obrtniške razstave. 

Zbor je že začel "piliti" svoj kon
certni program za prihodnjo pomlad, 
ko se bo izteklo 10. leto njegovega 
delovanja. Tedaj kani v goste povabiti 
spet kako zanimivo skupino, kot je 
bila skupina tolkalcev ob njegovi 
petletnici. 

Jago 



T O M - Telefon otrok in mladostnikov 
Pravijo, da je otroštvo najlepši čas 

življenja. Zato naj bi starši, sorodniki, 
učitelji in vzgojitelji otroke vzpodbu
jali, jim pomagali, svetovali, skratka, 
jih imeli radi. Pa vendar ni vedno 
tako. Zato je nastala Konvencija o 
otrokovih pravicah, v kateri je med 
drugim zapisano, da imajo otroci 
pravico do zaščite pred vsemi obl i 
kami telesnega in duševnega nasilja, 
prav ico do zaščite pred spolno 
zlorabo, trpinčenjem, izkoriščanjem, 
zanemarjanjem al i ma lomarn im 
ravnanjem. 

Za uresničevanje Konvencije o 
otrokovih pravicah v Sloveniji skrbi 
tudi Komisija za otrokove pravice pri 
Zvezi prijateljev mladine Slovenije. 
Tako je na njihovo pobudo leta 1990 
nastal T O M - Telefon otrok in 
mladostnikov. Pri ZPM so iskali pot, 
kako naj se otrokom približajo in jim 
omogočajo, da bi poklicali, ko bi 
potrebovali nasvet oziroma pomoč 
ob vsakodnevnih nevšečnostih, ne
gotovostih ali ob resnejših problemih. 

V Slovenij i je delovalo večje 
število samostojnih telefonov za 
otroke in mladostnike. Tako se je v 
letu 1994 pokazala potreba po pove
zovanju le-teh v nacionalno mrežo, 
ki danes združuje 13 svetovalnih 
skupin po vsej Sloveniji . Te sve
tovalne skupine delujejo v Ljubljani, 
Ma r ibo ru , Ptuju, Mursk i Soboti , 
Velenju, Ravnah na Koroškem, Ra
dovljici, Skofji Loki, Novem mestu, 

Idriji, Ajdovščini, Tolminu in Kopru. 
Uvedena je bila enotna telefonska 
številka 080-1234 in brezplačni klic. 

V prvi polovici leta 1995, ko so 
svetovalke in svetovalci (študen
tke/študenti zadnjih letnikov human
ističnih smeri, kot so psihologija, 
pedagogika, socialno delo, sociolo
gija in medic ina) in strokovn
jaki/strokovnjakinje s tega področja, 
ki so posebej izobraženi za telefon
sko svetovanje otrokom dežurali po 
56 ur na teden, se je na ljubljanski 
skupini oglasilo preko 5000 klicev. V 
prvi polovici leta 1996 pa so prejeli 
že preko 8000 klicev iz vse Slovenije. 

Število kl icev je največje ob 
koncu šolskega leta (težave v šoli) in 
ko se končujejo počitnice (otroci so 
polni vtisov in vprašanj, ali pa so sami 
doma in jim je dolgčas). 

Večinoma kličejo otroci stari od 
10-16 let. Zakaj otroc i sploh 
pokličejo? 

Klicalci veliko razmišljajo o teles
nem videzu, o različnih oblikah zas
vojenosti, bo lezn i , kontracepcij i . 
Pokličejo, ko imajo l jubezenske 
težave, težave v odnosu s prijatelji, 
starši ali učitelji, ko se ne znajo 
pravilno učiti. Zanimajo jih trenutno 
družbeno aktualne teme ali pa jim je 
dolgčas. Kličejo tudi otroci, ki imajo 
težave v družini ali pa se nad njimi 
dogaja nasilje. 

Za otroke in mladostnike je zelo 
pomembno, da se lahko v vsakem 

trenutku, ko so v težavah, nekomu 
zaupajo, ta pa se z njimi pogovori in 
jim svetuje. Svetovalci T O M otrokom 
prisluhnejo, se z njimi pogovarjajo in 
jim pomagajo pri premagovanju 
težav. Vzpodbujajo jih k samosto
jnemu reševanju problemov, po 
potrebi jih napotijo k svetovalnim de
lavcem v šoli, k zdravniku ali v spe
cialistične ustanove, kot so, npr. 
Svetovalni centri za otroke, mladost
nike in starše. Pogovori so zaupni in 
anonimni, kar daje klicalcem dober 
občutek, zato laže in bolj neobre
menjeno govorijo o sebi. Veliko kli-
calcev pokliče večkrat, svetovalci pa 
jih spodbujajo, naj še pokličejo in naj 
povedo, kako so rešili kakšen kon
f l ikt , p rob lem, kako se bolje 
počutijo... 

T O M je otrokom dosegljiv vsak 
dan med 12. in 20. uro na številki 
080-1234. Stroške klicev krije Zveza 
prijateljev mladine Slovenije z vašo 
pomočjo. 

TOM-u lahko pomagate tako, da 
nakažete prostovoljni prispevek na 
njihov žiro račun (50101 -678-45223, 
sklic na št. 00 080-1234) na naslov 
Zveza prijateljev mladine Slovenije, 
Miklošičeva 16, 1000 Ljubljana, 
pripišite pa (namen nakazila): SKLAD 
ZPMS - ZA T O M . S svojim pris
pevkom boste pomagali tudi zago
toviti visoko kakovost svetovanja 
našim otrokom. 

Lidija Oštir 

Teden vseživljenjskega učenja (1) 
Evropska zveza je letos razglasila 

LETO VSEŽIVLJENJSKEGA UČENJA v 
Evropi. V ta projekt se je vključila tudi 
Slovenija. 

Namen akc i je je predstavit i 
Slovenijo Evropi kot "deželo, kjer se 
uči" (learning Society). To naj ne bi 
bilo le geslo, temveč naj bi odražalo 
tudi našo naravnanost. 

Razvoj znanja, izobrazbe, učenja 
in izobraževanja je usodnega pome
na za razvoj Slovenije in vključitve v 
Evropo. 

Strategija "vseživljenjskega učen
ja" mora postati del našega vsakdana. 

Namen akcije je osveščanje ljudi, 
da je "pravica do učenja" njihova pra
vica in hkrati dolžnost. Izobraževanje 
pa se prepleta z ostalimi panogami: 
gospodarstvo, zdravstvo, znanost, 
vzgoja itd. Saj je družba s svojim 
gospodarstvom in drugimi dejav
nostmi odvisna od prebivalstva, nje
gove razvitosti, znanja, izobraženosti 
in razgledanosti. Znanje ljudi ni več 
posledica razvoja, temveč pogoj za 
razvoj. 

V omenjeni projekt se je vključila 
tudi ROSSANA, Jezikovna šola, v 
kateri že četrto leto potekajo tečaji 
tujih jezikov za odrasle in otroke od 
5. leta dalje. Naša organizacija je bila 
izbrana, da v tem tednu vseživljen
jskega učenja, ki bo po Sloveniji od 
30.9. - 5.10.1996, v svojem kraju 
Logatcu predstavi strategijo vseživ
ljenjskega učenja. Jezikovna šola 
Rossana se je v tem letu vključila prek 
Ministrstva in ostalih državnih izo
braževalnih institucij v več projektov, 
ki vam jih bom predstavi la v 
naslednjih številkah Logaških novic. 

V akciji, ki bo potekala v začetku 
oktobra, vam bodo predstavljene raz
nolike možnosti za dodatno izo
braževanje in usposabljanje. Vsi ti 
dodatni programi izobraževanja so 
namenjeni odraslim, ki že imajo svoj 
poklic in ga tudi že opravljajo, kot 
tudi tistim, ki so ravno končali šolanje 
in bi se želeli preusmeriti v drug pok-

Vemo namreč, koliko mladih je 
neuspešnih v rednem procesu šol
skega izobraževanja. Temu botruje 
bodisi napačna izbira šolskega pro
grama, ki ne zadovoljuje želja in 
pričakovanj vpisanega, ali pa se 
mladi usposobi jo za pok l i c , za 
katerega že prej vedo, da ni perspek
tive - ni delovnih mest. Tako mladi 
ostajajo brez službe, potisnjeni so na 
rob družbe in ne najdejo pravnega 
izhoda. Take ljudi je potem še težje 
motivirati in jih hkrati prepričati, naj 
se vključijo v dodatne programe, ki bi 
j im omogočili več možnosti za 
zaposlitev in dostojno življenje. 

Namen akcije je tudi, da bi spre
menili odnos do učenja, in bi se 
začeli zavedati, da se moramo vsi 
neprestano učiti. Naj ta proces dodat
nega izobraževanja ne izveni kot 
"prisila" in "kaprica" nadrejenega, 
temveč naj v nas vzbudi zavest, da je 
to potrebno za lastni osebnostni raz
voj, kot tudi za družbo, v kateri 
živimo, ki se vključuje v Evropo. 

Programi, ki vam jih bom predsta
vila v naslednjih številkah Logaških 
novic, so namenjeni vsem "uka-
željnim". Programi so zasnovani tako, 
da si slušatelj sam izbira čas, učno 
snov ter oblike dela, ki jih prilagodi 
svojim sposobnostim. Njegovo delo 
pa sproti spremlja, vodi in usmerja 
njegov mentor. Učenje naj poteka na 
nam prijazen način. 

Na koncu še premislek: 
Kaj se ne učimo tudi takrat, ko 

želimo potovati v neznano deželo, ko 
prebiramo o zdravi prehrani, ko se 
uvajamo priključiti novi CD?! 

Vodi in spodbuja naj vas tudi 
misel, ki jo je izrekel znani angleški 
dramatik George Bernard Shaw: 

Potrebujemo nekaj norcev. 
Poglejte, kam so nas spravili 
ljudje zdravega razuma. 

Jezikovna šola Rossana 
Rosana Tollazzi - Musič 

Končno tudi 
klubska soba 

Kljub pesimističnemu razpolo
ženju glede klubskih prostorov v 
aprilski številki Logaških novic se je 
junija končno zgodilo to, kar smo vsi 
člani KLŠ, posebej pa še vodstvo 
kluba, že dolgo pričakovali. S 1. 6. 
1996 je KLŠ pridobil svoje prostore na 
Notranjski 14. Gre za sobo v prvem 
nadstropju, ki na vratih nosi zapo
redno številko 32 in meri 9 kvadratnih 
metrov. Kljub skromnim meram pa 
smo lahko člani KLŠ s to pridobitvijo 
izredno zadovoljni, saj nas bo ravno 
ta prostor rešil kopice težav, ki smo 
jih imeli do sedaj pri vodenju kluba. 

Predvsem so nas pestile težave pri 
organizaciji sestankov vlade KLŠ, saj 
smo se morai posluževati raznih tujih 
prostorov: od knjižnice do raznih 
barov in gostiln, ki za resno delo 
resnično niso pravi ambient. Poglavje 
zase pa je bila dostava pošte. Ker klub 
ni imel svojega lastnega naslova, je 
prihajalo do absurdnih situacij, da so 
se pošiljke, ki so vsebovale pomem
bna sporočila in dokumente vračale 
pošiljateljem. 

Ob tej priložnosti se za dodelitev 
prostora zahvaljujem županu g. Stan
islavu Brenčiču. 

Klubsko sobo bomo morali iz
koristiti za informacijsko povezavo s 
svetom, predvsem z ostalimi študent
skimi klubi v Sloveniji preko In
terneta, za katerega je športni 
minister Tone Kokalj postavil doma
čo stran našega kluba. 

Na zboru KLŠ smo že odobrili 
nakup osebnega računalnika, ki bo 
na jesen že lahko "krasil" našo novo 
sobo in omogočil prej omejene 
povezave, ter nam tako olajšal delo 
pri organizaciji raznih izletov, plaka
tiranje in drugo. 

Zdenko časar 

Bistro glavo varuje čelada 
Po naključju (ali pa tudi ne) sem v 

roke dobila drobno knjižico z zgorn
jim naslovom, ki jo je izdal Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu (in jo lahko dobite na od
delku za notranje zadeve Upravne 
enote v Logatcu). Že na začetku me 
je pritegnila zanimiva, a žal pre
tresljiva pripoved, ki ne gre mimo 
človeka kar tako kot množica reklam
nih sporočil, ki nas bombandira na 
vsakem koraku. 

Prof. Dr. Janez Prinčič s Travma-
tološke klinike Kliničnega centra iz 
Ljubljane opisuje potek zdravljenja 
okoli 15 let starega dečka, ki se je 
ponesrečil z "mopedom" . V 
bolnišnico so ga pripeljali nezavest
nega, vsi znaki pa so kazali na težjo 
poškodbo glave. Po opravljenem ru
tinskem delu dežurne ekipe je bi l* 
oprav l jen pregled glave z 
računalniškim tomagrafom, ki je 
pokazal hujšo okvaro možganov brez 
krvavitve. Po opisanem postopku je 
bil deček premeščen na oddelek za 
intenzivno terapijo, kjer je bil prik
ljučen na d iha ln i aparat, in 
nadzorovanje njegove življenjske 
funkcije. 

Po dveh mesecih je začel spon
tano reagirati na zunanje dražljaje. 
Tri mesece po nesreči je prepoznal 
mater in spregovoril besedo "mama". 
Tako so se po nekaj mesecih 
zdravljenja in čakanja poškodova
nemu dečku vrn i le sposobnost i 
enoletnega otroka. Seveda, je potre
boval še naprej enako nego, previ-
janje;moral se je naučiti sedeti in 
hoditi. Besedni zaklad je bil zelo 
boren. Ko je bilo doseženo pomem
bno izboljšanje, je bil premeščen na 
Inštitut za rehabilitacijo invalidov v 
Ljubljani, kjer imajo poseben od
delek za rehabilitacijo po poškodbah 
glave, strokovnjaki (zdravniki - fizia-
tri, fizioterapevti, logopedi itd.) pa 
skrbijo za nadaljevanje rehabilitacije. 

Po šestih mesecih - po odpustu iz 
bolnice - se je zdravil še vedno na 
omenjenem inštitutu. Hodil je nor
malno, gibi so bili primerni, le njegov 
duševni razvoj je ostal na stopnji 7-
letnega otroka. 

Večkrat se sprašujem, ali se ne bi 
dalo preprečiti ali vsaj zmanjšati 
števila takih poškodb? Odgovor na 
vprašanje pa sem zasledila prav v 
knjižici "Bistro glavo varuje čelada". 
Za razmislek vam ponujam nekaj in
formacij, in če bom prepričala vsaj 
enega mladostnika, da se v prihodnje 
ne bo več vozil s čelado v naročju, 
pač pa si jo bo poveznil na glavo 
zaradi svoje varnosti in ne zaradi 
policistov, bo moj namen dosežen. 

Pri vožnji z motoc i l k lom je 
izredno pomembna zaščitna obleka 

in, seveda, čelada za zaščito glave. Iz 
svetovnih in naših statistik je raz
v idno, da sta v prometu .najbolj 
izpostavljena poškodbam glava in 
vrat. Najbolj so ogroženi kolesarji, 
takoj za njimi pešci, tem pa slede 
motociklisti. Pri poškodbah vratu gre 
predvsem za okvare vratne hrbtenice, 
ki so včasih še bolj tragične kot 
poškodbe glave, saj povzročajo 
popolno invalidnost vseh udov. 

Prof. dr. Janez Prinčič navaja na
jpogostejše poškodbe glave: manjše 
ranice, ki so zaradi močnega 
krvavenja prvi trenutek videti zelo 
hude, vendar praviloma ne puščajo 
nobenih posledic; 

pretres možganov, od najlažjih 
oblik brez posledic do hudih pre
tresov s hujšimi posledicami. 

Poškodbe možganov lahko nas
topi jo samostojno ali skupaj z 
drugimi poškodbami, kot so, recimo, 
poškodbe prsnega koša, trebušnih or
ganov ali zlomi udov. Smrtnost je 
zelo pogosta, zdravljenje pa dol 
gotrajno, zapleteno in drago. Med 
poškodovanimi so zelo pogosto prav 
motoc ik l i s t i , ki se voz i jo po
manjkljivo ali pa sploh nezaščiteni. 
Ker so poškodbe glave pri motociklis-
tih zelo pogoste in najtežje, je potre
bna dobra zaščita glave z D O D B O 
ČELADO. 

Trčenje motocikla pri hitrosti 
samo 20 km/h z osebnim avtomo
bilom pri hitrosti 40 km/h je enako 
padcu na glavo s četrtega nadstropja. 
Kako naj bi to nezaščitena glava 
prenesla, si verjetno nihče ne zna 
predstavljati, zato je čelada ne
pogrešljiv del opreme vsakega 
voznika in sopotnika na motociklu, 
za vsakega voznika kolesa z motor
jem, pa tudi za kolesarja - otroka, 
rekreativca ali tekmovalca, ki dosega 
večje hitrosti. 

V navedeni knjižici so podrobno 
opisani različni modeli čelad, kako je 
čelada sestavljena, kaj vse obsega 
preizkus, ki je opravljen, preden gre 
čelada v redno proizvodnjo in še kaj 
koristnega ponuja v branje. 

Naj končam z enim izmed korist
nih nasvetov, ki jih med drugimi tudi 
najdete v omenjenem delu: omo
gočite tudi drugim vozn ikom in 
udeležencem v prometu, da vas bodo 
pravočasno videli. Zato na cesto vse
lej le s prižgano lučjo, vaša oprema 
pa naj bo v barvah, ki vidljivost še 
povečajo. V sožitju z drugimi ude
leženci v prometu in medsebojnem 
sporazumevanju in razumevanju je 
velik del vaše varnosti. 

Pa srečno vožnjo! 

LiO 

Počitniške 
dejavnosti KLS 

Letos smo se odločili, da de
javnosti našega kluba tudi v 
počitniškem času ne bodo zamrle. 
Cel mesec maj in junij smo poleg 
študijskih obveznosti, seveda, tudi 
pridno brcali žogo, kar se je v začetku 
julija obrestovalo na turnirju v malem 
nogometu, ki ga je organiziral KLŠ. 
Tudi neznosne vročine smo se konec 
julija hoteli rešiti s hlajenjem v vodi 
razvpitega italijanskega turističnega 
središča Aqualand, vendar pa je že 
pripravljeni izlet odpadel zaradi pre
majhnega števila prijavljenih članov. 
Konec avgusta smo na povabi lo 
Notranjskega študentskega kluba iz 

Cerkn i ce organiz i ra l i pohod na 
Snežnik. Po napornem sestopu s 
Snežnika so Cerkničani poskrbeli za 
odličen piknik in zabavo. Na žalost 
se je pri vzponu na Snežnik izredno 
slabo odrezala ženska "alpinistična 
sekcija KLŠ", ki je na vrh prispela z 
večurno zamudo, tako da je renome 
dobrih hribolazcev za klub ubranila 
številčno oslabljena moška vrsta 
ekipe. 

Če se sedaj zazremo še v prihod
nost, se nam ob koncu poletja obeta 
koruzovanje, v jeseni pa študentska 
polharska noč. 

Na koncu še povabilo vsem tistim 
maturantom, ki se bodo 1. oktobra 
prelevili v bruce, naj se včlanijo v 
klub in se nam pridružijo v boju za 
boljši študentski jutri. 

Zdenko Časar 



Novomašnik, bod 
pozdravljen 

Čarobno vzdušje lepega polet
nega dneva in čudovito okolje cerkve 
na Vrhu Sv. Treh Kraljev, je v nedeljo 

Slovesnost je spremljalo lepo in 
ubrano petje obeh domačih pevskih 
zborov. Ob tej slovesnosti so se raz-

Milan Žust na poti k darovanju prve sv. maše. (Foto: F.B.) 

14. julija 1996 privabilo skoraj štiri-
tisoč ljudi od blizu in daleč, da so se 
udeležili nove maše, ki jo je daroval 
p. jezuit g. Milan Žust, doma z bližjih 
Hleviš. 

Pred kratkim obnovljena cerkev 
in lepo urejena okolica je dala kraju 
urejeno in lepo podobo, ki je že nekaj 
tednov vabila na to slovesnost. 

Na prostoru pod staro mežnarijo 
je bil postavljen lepo okrašen oltar. 
Ob 10. uri je k njemu v spremstvu 
staršev, sobratov - duhovnikov, pri
jateljev, sorodnikov in znancev ter 
številnih narodnih noš ob spremljavi 
Pihalnega orkestra Alpine Žiri pris
topil novomašnik in zapel svojo prvo 
mašo. 

vnela srca sodelujočih, posebno pa še 
domačih župljanov, saj so po 77 letih 
zopet zapeli v domači župniji pesem 
Novomašnik, bod pozdravljen. 

Duhovniki in verniki, ki so sode
lovali pri novomašni daritvi, so se 
Bogu zahvaljevali za dar nove maše 
in za čudovit, lep in nepozaben dan, 

! ki so ga doživeli v prelepem okolju 
vrhovske cerkve. 

Pred osnovno šolo pa je bilo pod 
velikim šotorom vse pripravljeno za 
družabno srečanje in gostijo, za kar 
so poskrbeli domači gasilci. 

Lep, vesel, in nepozaben do
godek za vse sodelujoče. 

Franc Bogataj 

MALI OGLASI 

Vložite certifikat. Nagrade: mlinček, likal-
nik, multipraktik. Tel. 062/836-904. 

Zahvala 

Ob smrti naše drage mame, 
babice in prababice 

Marije Lenaršič 
iz Dol. Logatca 

se iskreno zahvaljujemo sosedom, 
prijateljem, znancem in vašča-
nom, ki so jo pospremili na njeni 
zadnji poti, nam izrazili sožalje, 
darovali prelepo cvetje in sveče. 
Posebna zahvala velja dr. Skvarči 
za dolgoletno zdravljenje, gospo
du župniku Tonetu Komparetu za 
lepo opravljeni pogrebni obred, 
dekliškemu kvintetu za občuteno 
zapete pesmi ter gospe Mariji Is-
tenič za pomoč v zadnjih letih 
pokojničinega življenja in za 
pomoč pri pogrebu. 

Žalujoči vsi njeni 

IMPOS NEPREMIČNINE, Notranjska c.4, 
Logatec, tel. 743-370, 743-607; Prodaja in 
nakup, posredovanje, najem in oddaja 
nepremičnin, cen i tve po naročilu, 
priprava pogodb; ogledi in svetovanje 
brezplačno 

Smrt, o smrt... 
za teboj ostaja bolečina, 
od žalosti pogled zastrt, 
neizmerna praznina 

Za vedno nas je zapustila naša 
ljuba mama, tašča, stara mama 

in prababica 

Antonija Merlak 
roj. Maček 

Iskreno se zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem, ki ste jo pospremili na 
zadnjo pot, darovali cvetje in 
sveče ter nam izrekli ustna in pisna 
sožalja. 
Posebej se zahvaljujemo g. dr. Jož
etu Skvarči za dolgoletno, skrbno 
in požrtvovalno zdravljenje, nje
govi družini pa za vsestransko in 
nesebično pomoč. 
Zelo jo pogrešamo 

vsi njeni. 

V spomin 

V naša srca si se vpisal, 
čas ne bo te več izbrisal 
in čeprav spokojno spiš, 
z nami kakor prej živiš. 

23. septembra mineva leto dni, 
kar je za vedno odšel od nas naš 

dragi sin in brat 

Slavko Kompan 
Vsem, ki se ga spominjate in 
obiskujete njegov prerani grob, 
prisrčna hvala. 

Žalujoči: mama, ata, 
brat in sestri. 

Ni več bolečin, ni več trpljenja, 
vse to vzela Ti je zemlja, 
v domu ostala je praznina 
v naših srcih bolečina! 

Ob boleči izgubi očeta in dedija 

Valentina Menarta 
po domače Cašpinovega Tineta 

se iskreno zahvaljujem vsem so
rodnikom, sosedom, sodelavcem 
in znancem - posebno pa svakinji 
Nadi - ki so nam pomagali v naj
težjih trenutkih slovesa, izrazili 
sožalje, pisna in ustna, darovali 
prelepo cvetje, sveče in pokojnika 
pospremili na njegovo zadnjo pot. 

Žalujoča hči Marija z družino 

Zahvala 

Ob smrti drage mame, babice, 
prababice, sestre in svakinje 

Helene Sajovic 
se iskreno zahvaljujemo vsem so
rodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za darovano cvetje, sve
če, darove za sv. maše, izraženo 
sožalje, in vsem, ki sojo pospremi
li na njeni zadnji poti. Posebej se 
zahvaljujemo dr. Jožetu Skvarči, 
dr. Katarini Turk, sestram iz doma 
sv. Jožefa, g. župniku Vladimirju 
Jaksetiču za lepo opravljeni pogre
bni obred in pevcem "Pomladni 
odmev" za lepo ubrano petje. 
Hvala članom gasilskega društva 
Gor. Logatec in predsedniku g. 
Alojziju Molku za poslovilne be
sede. 

Žalujoči sin Ivan z družino 

Solza, žalost, bolečina 
te zbudila ni. 
Tiha, nema je gomila, 
kjer počivaš ti. 

Zahvala 

Ob boleči izgubi našega očeta in 
starega očeta 

Jožeta Gorjanca 
iz Logatca, Jačka 49 

se iskreno zahvaljujemo sosedom, 
vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem, ki so nam pomagali v 
najtežjih trenutkih, ter vsem, ki so 
ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, nam izrazili sožalje, darovali 
cvetje in sveče. Zahvaljujemo se 
tudi dr. Jožetu Skvarči za pomoč 
in g. župniku Tonetu Komparetu 
za lepo opravljeni pogrebni obred 
ter pevskemu zboru Društva upok
ojencev Logatec za zapete pesmi. 
Iskrena hvala tudi Prostovoljnemu 
gasi lskemu društvu Do len j i 
Logatec za častno stražo in sprem
stvo na njegovi zadnji poti ter 
predsedniku g. Bernardu Jerebu za 
govor ob odprtem grobu. 

Vsi njegovi 

Ne jokajte na mojem grobu, 
le tiho k njemu pristopite, 
spomnite se, kako trpel sem, 
in večni mir mi zaželite. 

Zahvala 

ob smrti našega dragega 

Jožeta Šemrova 
Mivškovega ata s Kale 

se najprisrčnejše zahvaljujemo 
vsem, ki ste ga pokropili, nam -
njemu najbližjim izrazili sožalje, 
poklonili cvetje, sveče..., ter mno
goštevilnim, ki ste ga pospremili 
na njegovi zadnji poti. Še posebej 
pa smo hvaležni osebju Zdravst
venega doma Logatec in Doma 
upokojencev z Vrhnike, ki so mu 
zadnje mesece lajšali muke nje
gove hude bolezni. 
Zahvala velja tudi g. župniku za 
pogrebni obred, govorcema g. 
Rupniku, ki je spregovoril v imenu 
ZZ borcev, in g. Molku, ki je izre
kel poslovilne besede v imenu G D 
- Tabor, pevcem "Pomladnega od
meva", voditelju sprevoda g. Kun
cu in še vsem, ki ste našega 
dragega ata poznali, ste ga imeli 
radi in ga boste ohranili v lepem in 
trajnem spominu. 

Žalujoči vsi njegovi! 

Zahvala 

Bog je tako hotel, in odšel sem. 

Ob mnogo prezgodnji in 
nenadomestljivi izgubi našega 

očeta, moža in brata 

Emila Rožmanca 
se zahva l ju jemo vsem sorod
nikom, prijateljem, sosedom in 
vsem, ki ste ga imeli radi in ste se 
tako množično od njega poslovili, 
vsem, ki ste darovali cvetje in 
sveče in nam izrekli sožalje. 
Posebna zahvala gre zdravnici 
Katarini Turk, ki se je odzvala na 
vsak klic. Hvala Območni obrtni 
zbornici, Pihalnemu orkestru in g. 
Robertu Albrehtu ter gospodoma 
župnikoma Ladu Jaksetiču in Mar
janu Zupancu za opravljeni obred 
ter ostalim, ki so karkoli pomagali. 

Žalujoči vsi njegovi! 

Ko smrt zatisne oči, 
življenje ne konča se. 
V skrivnostnem snovanju prsti 
kot seme rase tvoj duh, 
za še nerojene čase zori. 
(Ivan Minatti) 

Zahvala 

Za hip tišina napolni naš čas, 
kadar kdo odide od nas. Mrtvi 
živijo v nas, čeprav zemlja vzame 
nazaj, kar je njeno bilo. 
Ko se je rožnik prevešal v mali 
srpan je dopolnila svoje življenje 
ROZALIJA BERGER in na njeni 
poti k večnemu miru jo je sprem
ljala njej tako ljuba pesem in 
cvetje, ki ga je vedno imela 
neizmerno rada. V tihi molitvi in 
ob cerkvenem obredu smo bili 
deležni večnih resnic in spoznanj. 
Hvala vsem, ki ste jo pospremili, ji 
zapeli, poklonili cvetje in prižgali 
sveče, da ji bo večna luč svetila. 
Hvala dušne-mu pastirju gospodu 
Komparetu za obred in besede, ki 
vedno zno-va polnijo in bogatijo 
čas - čas, ki mineva in' vendar je 
edini, ki osta-ne. Hvala vsem in 
vsakomur posebej, čigar misli in 
občutja so bila blizu naši dragi 
mami Rozi v dobrem in hudem in 
blizu tudi nam, ki s spoštovanjem 
izrekamo zah-valo za izkazano 
sožalje. 

hči Draga, sin Jože z družinama 
ter sestra Ines 

in ostalo sorodstvo 
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PREDSTAVLJAMO VAM: UPRAVNA ENOTA LOGATEC 
Pogovor z načelnico, diplomirano pravnico Milko Kune 

S sprejemom nove Ustave smo 
državljani Republ ike S loveni je 
doživeli marsikatero spremembo; 
tako je med drugim povsem na novo 
zaživela tudi lokalna samouprava, saj 
so odtlej občine opredeljene kot 
lokalne skupnosti, ki so drfeela neod
visne oziroma ločene od države. Zato 
je preobrazbo doživela tudi državna 
uprava, čeprav začetki njene reor
ganizacije segajo že v čas, ko je 
davčno službo pod svoje okril je 
prevzelo Ministrstvo za finance. Ta 
proces je bil na nek način končan leta 
1995, ko so začele delovati nove 
občine in hkrati z njimi tudi državna 
uprava v sedanji obl ik i . Marsikdo 
vseh teh sprememb še dandanes ne 

V uredništvu Logaških novic smo se odločili, da bomo 
o delu Upravne enote poročali še pogosteje kot doslej, 
saj je na nekater ih upravn ih področjih vedno kaj 
novega. Prav tako bomo z veseljem sprejemali tudi 
vaša vprašanja, na katera bomo skušali poiskati odgo
vore, razumljive vsakomur. Opozarjal i vas bomo na 
poti, po katerih boste lažje in hitreje izpeljali določene 
upravne postopke, skratka, skušali vam bomo posre
dovati tiste informacije, ki ste jih doslej pogrešali. 

namige oziroma vprašanja o tem, ali 
niso določeni lokalni politični de
javniki skušali pri imenovanju vodij 

Načelnica Upravne enote Logatec, dipl.pravniča Milka Kune 

razume povsem, zato smo za predsta
vitev Upravne enote Logatec 
zaprosili njeno načelnico, diplomi
rano pravnico Ljudmilo Kune. 

M.K.: Upravne enote, med njimi 
tudi naša, logška, so od nekdanjih 
občin prevzele okol i dve tretjini 
upravnih nalog, od izpostav pa se 
ločijo po tem, da so samostojni 
upravni organi, organizirani po terito
rialnem načelu. Podrejene so vladi 
Republ ike S loveni je oz i roma 
posameznim ministrstvom; vlada na 
predlog pristojnega ministra za 
upravo, torej ministra za notranje 
zadeve, imenuje tudi načelnike 
upravnih enot, znotraj upravnih enot 
pa so organizirani oddelki, ki jih 
vodijo vodje. Te prav tako, glede na 
njihove naloge, kot višje upravne de
lavce na predlog pristojnih ministrov, 
imenuje vlada Republike Slovenije. 
Za odločanje je v skladu z zakonom 
pristojen izključno načelnik, vendar 
pa ob vzpostavitvi notranjih organi
zacijskih enot njihove vodje predla
gajo pristojni ministri, ne pa načelnik 
sam. 

VPRAŠANJE: Ministri so ljudje, ki 
svoje položaje zasedajo po strankar
skem načelu; pri njihovem delu jih 
torej do določene mere veže 
strankarska disciplina, zato bi lahko 
prišlo tudi do kadrovske zapolnitve 
vodilnih mest v oddelkih državne 
uprave, ki bi temeljila na strankarski 
pripadnosti? 

M.K.: Konkretno za logaško 
Upravno enoto lahko zatrdim, da so 
vsi ministri povprašali po mojem 
mnenju in da so vsa moja stališča tudi 
docela upoštevali. Slišati je bilo sicer 

oddelkov uveljavljati svojih inter
esov, vendar lahko rečem, da 
tovrstnih težav pri organiziranju naše 
upravne enote nisem imela. 

VPRAŠANJE: Dejali ste, da ima 
po reorganizaciji lokalne samou
prave okoli dve tretjini pristojnosti 
na področju upravnih nalog vaša 
upravna enota, zato me zanima, 
kakšne so potemtakem pristojnosti 
občine? 

M.K.: Preprosto povedano, razen 
Geodetske in Davčne uprave ter O d 
delka za obrambo smo prevzeli pod 
svoje okrilje notranje zadeve, gospo
darstvo in kmetijstvo. Semkaj sodijo 
še pristojnosti na področju prometa in 
zvez, pristojnost za izdajo gradbenih 
in lokacijskih dovoljenj, priglasitev 
del za posege v prostor in nekatera 
upravna področja družbenih de
javnosti kot so vprašanja vojnih vet
eranov, finančne zadeve, nekatere 
zadeve s področja šolstva in kulture. 
Občina pa je obdržala svoje pristo
jnosti urejanja komunalne infrastruk
ture in nekaterih družbenih 
dejavnosti - mednje sodita predvsem 
šolstvo in otroško varstvo. Ze lo 
pomembna pa je tudi razvojna funk
cija občine, saj odloča o pogojih poz
idave prostora. Kjer so pač potrebna 
določena denarna sredstva, tam 
imajo sedaj večje pristojnosti, kar na 
neki način spominja na vzore v po
dobnih evropskih državah. Ta reor
gan izac i j a pa še ni povsem 
zaključena; glede na našo Ustavo naj 
bi bila občina popolnoma ločena od 
države, čemur so se zelo čudili celo 
strokovnjaki Evropske unije. Pri nas 
namreč država tudi iz prenesene pris
tojnosti ne more od občine zahtevati, 

naj izpolnjuje določene naloge, če 
tega kot lokalna skupnost noče spre
jeti. 

VPRAŠANJE: Po izjavah nekate
rih županov lahko sodimo, da si je 
država oziroma njena uprava vzela 
preveč pristojnosti in da so zato ob
čine v določenih zadevah povsem 
nemočne, čeprav gre za vprašanja, ki 
zadevajo ravno te lokalne skupnosti? 

M.K.: je že tako, da so vse 
ureditve odvisne od določenega 
političnega koncepta. Podlaga za 
ureditev, ki jo imamo sedaj mi, je 
volja političnih strank, ki so v parla
mentu sprejeli zakonodajo, kakršno 
pa imamo.Ta je največ začudenja 
povzročila pri županih, ki niso 
politično delovali že v prejšnjem 
sistemu, zaradi česar tudi niso 
pozna l i prejšnje organiz i ranost i 
občine in so bili prepričani, da bo 
le-ta delovala tako kot pred reformo 
lokalne samouprave. Če omenim na 
primer področje izdajanja lokacijskih 
in gradbenih dovoljenj, ki je v vseh 
evropskih državah, s katerimi se la
hko primerjamo, izključno v pristo
jnosti občin, je na primer, zaradi 
zakonodaje, bistveno bolj zapleten. 
Država je namreč glede posegov v 
okolje in prostor hotela vzpostaviti 
določen red, saj so nekatera vodstva 
nekdanjih izvršnih svetov oziroma 
občinskih skupin hotela po čim krajši 
poti udejanjiti svoje razvojne načrte. 
To pa je povzročilo, da sa bili upravni 
postopki pogosto zelo poenostav
ljeni, zaradi česar je bila sem ter tja 
vprašljiva celo njihova zakonitost. 
Ob tem velja opozoriti še na eno 
dejstvo: naši državljani na svojo novo 
državo gledajo drugače kot na 
prejšnjo; ljudje so bolj osveščeni, 
zato vedo, po katerih zakoni t ih 
pravnih poteh lahko dosežejo svoje 
pravice, medtem ko se je prej do 
nekaterih rešitev dalo priti tudi skozi 
stranska vrata. Zdaj je povsem 
drugače, vse naše stranke moraja biti 
v enakovrednem položaju; nepos
redna uporaba materialne zakono
daje mora biti za vse enaka, pa naj bo 
na primer investitor neka fizična 
oseba, občina ali pa podjetje. Če je 
investitor občina, morda kakšno 
zadevo malce hitreje obravnavamo, 
saj za njo stoji širši družbeni interes, 
vendar pa se to praviloma ne dogaja. 
Tudi zato smo včasih priča nejevolji 
predstavnikov nekaterih občin, saj so 
bili upravni organi pred leti podrejeni 
njim, zato so bili tudi kadrovsko in 
disciplinsko odvisni od njih in ne od 
vlade Republike Slovenije, kot so 
dandanes. 

VPRAŠANJE: Ob tem me zanima, 
v kakšnem položaju je zdaj držav

ljan, kaj je z novo ureditvijo pridobil 
oziroma izgubil vsakdo od nas 
občanov? 

M.K.: Mirno lahko odgovorim, da 
so se čakalne dobe močno skrajšale 
in da zadeve občanov obravnavamo 
dokaj tekoče. Pri tem se nočem 
sklicevati zgolj na počasnost nekdan
jih občinskih uprav, ki so se ukvarjale 
z naložbenimi posli, hkrati pa so 
reševale tudi upravne zadeve. Sled
nje so bile v primerjavi s prvimi vedno 
zapostavljene, saj je za občana vselej 
zmanjkovalo časa, zato smo bili priča 
velikemu zaostanku predvsem na po
dročju posegov v okolje .in prostor, 
pri katerih je še sam postopek za pri
dobitev določenih dovoljenj izredno 
do lg in zapleten. Ta čas smo v 
zaostanku z reševanjem upravnih 
zadev na področju vojnih veteranov, 
saj so ljudje po uveljavitvi nove zak
onodaje 1. januarja letos vložili okoli 
tristo novih vlog, ki jih v naši upravni 
enoti - ta šteje trideset zaposlenih -
rešuje ena sama delavka. Na vseh 
drugih področjih pa se je čakalna 
doba močno skrajšala. 

VPRAŠANJE: Kakšni pa so odnosi 
upravne enote, ki je izrazito strok
ovno organizirana, z županom, pred
stavnikom vseh občanov, oziroma s 
svetom občine, ki vsekakor odraža 
interese v njem zastopanih političnih 
strank? 

M.K.: Marsikje po Sloveniji je 
103. člen Zakona o upravi, ki je zelo 
nenatančno oprede l i l del itev 
premoženja oziroma opreme bivših 
občin, povzročil precej hude krvi. Ta 
člen namreč občine zavezuje, da 
dajo upravnim enotam opremo v 
brezplačno uporabo, slednje pa so 
dolžne poravnavati le obratovalne 
stroške in stroške vzdrževanja. Ta ne
dorečeni 103. člen je torej sprožil 
veliko konfliktov, vsaj za naš, logaški 
primer pa lahko z veseljem povem, 
da sva se z županom o teh stvareh 
korektno pogovorila, saj se zavedava, 
da morata občinska in državna 
uprava čim tesneje sodelovati in 
dopolnjevati druga drugo. Vse more

bitne nesporazume namreč na svoji 
koži občutijo predvsem občani. 
Župan je bil sicer na začetku pre
senečen nad dejstvom, da je upravna 
enota od občine prevzela toliko de
lavcev - to velja predvsem glede pris
tojnosti za izdajanje gradbenih in 
lokacijskih dovoljenj, toda zakon je 
pač tak kot je in naposled lahko 
rečem, da dobro sodelujemo ( v mis
lih imam odnose med državno in 
občinsko upravo oziroma županom) 
predvsem zato, ker imamo vsi skupaj 
nenehno pred očmi interese 
občanov. S svetom občine pa smo si 
bolj vsaksebi, saj neposrednega sode
lovanja ni; kot načelnica Upravne 
enote si s strani Sveta želim pred
vsem, da bi močneje pr is luhni l 
občanom in se hitreje odzival na nji
hove potrebe. Te so namreč pred
vsem na področju urbanističnega 
planiranja, ki je temeljnega pomena 
za njihov nadaljnji razvoj, pa tudi za 
razvoj občine v celoti, najbolj aktu
alen. Na tem področju bi se stvari 
resnično morale premikati hitreje. 

VPRAŠANJE: Dovolite mi, da vas 
ob koncu pogovora še vprašam, kaj 
vas osebno vodi ne le pri vašem delu, 
temveč tudi pri izbiri sodelavcev? 

M.K.: Pri izbiri sodelavcev nisem 
bila izpostavljena nikakršnim pri
tiskom, vendar spoštujem prepričanja 
in svobodo političnega delovanja 
vsakogar od njih. Kljub temu pa jim 
odsvetujem neposredno udeleženost 
v vodstvih političnih strank, saj se mi 
zdi takšen odnos do občanov, pri 
katerem naj ima glavno besedo stroka 
in ne politika, najbolj pošten. Sama 
nisem članica nobene stranke: moje 
vodilo pri delu je strokovnost. Do
godke, tudi politične, s katerimi 
moram biti seznanjena, pa spremljam 
kot vsakdo, ki je sprejel določeno 
odgovorno funkcijo. 

Pogovarjal se je Marko Škrlj 

OBVESTILO 
Obveščamo vse starševobčini Logatec, ki imajo vključene otroke v vrtce 

v občini Logatec, da bodo, če bodo uveljavljali znižano plačilo, oddali vlogo 
za znižano plačilo v vrtcu, v katerega je otrok vključen. 

Starši, ki imajo stalno bivališče v občini Logatec, otroci pa so vključeni 
v vrtce v drugih občinah, oddajo vlogo v vložišču Občine Logatec, Tržaška 
c. 15, I. nadstropje. 

Predpisani obrazci "Vloga za znižano plačilo vrtca" (Obr. 1,82) so 
naprodaj v vseh knjigarnah in papirnicah. 

Občina Logatec 
Občinski urad 

LOGAŠKE NOVICE 

Informativno in uradno glasilo Občine Logatec. Izdajatelj: Občinski svet Občine 
Logatec. Ureja uredniški odbor: inž. Albin Čuk (gospodarstvo), Marija Gale (ne
gospodarstvo, kultura, turizem), Lidija Oštir (mladi, šole), Marko Škrlj (intervju, 
reportaža), ing. Anton Antičevič (šport), dipl.prav. Zdravko Klemen (Uradne objave, 
Občinski svet); Tone Mali (tehnični urednik), Marcel Štefančič (lektor), Janez Gostiša 
(odgovorni urednik). Tisk in oblikovanje: "mali" Logatec. Naslov uredništva: Tržaška 
15, Logatec. 
Po mnenju Urada za informiranje Vlade Republike Slovenije, št.: 4/3-12-1622/95-
23/346 šteje glasilo med proizvode informativnega značaja iz 13. točke tarifne 
številke 3 tarife prometnega davka, po kateri se plačuje 5% davek od prometa 
proizvodov. 


